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ΕΟΑΕΝ
«Η συμβολή της νησιωτικής 
οικονομίας τα τελευταία 200 

χρόνια. 1821-2021»

Σοκ στις Σέρρες 
Εγκατέλειψαν άρρωστο 

βρέφος 15 μηνών σε 
Κέντρο Υγείας

Ανδρουλάκης
Κύριε Μητσοτάκη χρειάζονται 

γρήγορες αποφάσεις…

«Ναι» στο εμβόλιο κατά της 
COVID-19, λένε οι παιδίατροι
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Συμβούλιο ζητούν 
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Κύμα ακρίβειας
Δείτε σε ποια προϊόντα 
αυξάνεται η τιμή έως 
15% - Ολη η λίστα
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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Γράφει 
ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΟΛΙΤΗΣ

Χάσαμε δύο επαρχιακές 
πόλεις και όχι από τις μι-
κρότερες. Σχεδόν 17.000 
είναι οι άνθρωποι που 
θρηνούμε μέχρι τώρα από 
τον κορωνοϊό, όσοι και οι 
κάτοικοι του Πολύκαστρου 
και της Αμφισσας μαζί. Αν 
η χώρα είχε εμπλακεί σε 
ένα θερμό επεισόδιο με την 
Τουρκία, που είναι ο αιώνι-
ος φόβος μας, σίγουρα δεν 
θα είχε χάσει τόσο κόσμο.

Κανείς δεν είχε φανταστεί 
πριν από έναν χρόνο -όταν 
περιμέναμε το εμβόλιο 
μέρα τη μέρα, βδομάδα τη 
βδομάδα- ότι θα φτάναμε 
σήμερα να έχουμε περισσό-
τερα ημερήσια κρούσματα 
από όσα τις θλιβερές ημέ-
ρες των δύο lockdowns. 
Τώρα, όμως, έχουμε την 
εξήγηση για αυτό που 
μας συμβαίνει. Κοντά στο 
ένα εκατομμύριο άνθρω-
ποι αρνούνται πεισματικά 
να εμβολιαστούν, παρ’ ότι 
βλέπουν αγαπημένα τους 
πρόσωπα να φεύγουν από 
τη ζωή. Λέμε ότι στις δημο-
κρατίες κάνει κουμάντο η 
πλειοψηφία. Στις πανδημί-
ες, όμως, σέρνει τον χορό 
μια μικρή μειοψηφία. Αυτή 
καθορίζει τις τύχες του συ-
νόλου. Και υγειονομικά και 

οικονομικά. Δεν είμαι από 
αυτούς που κουνούν το 
δάχτυλο στις επιλογές των 
ανθρώπων. Ποτέ δεν το 
έχω κάνει όταν εκφράζομαι 
δημόσια. Αντιθέτως, σέβο-
μαι απόλυτα το δικαίωμα 
της αυτοδιάθεσης. Ο κα-
θένας μπορεί να κάνει ό,τι 
θέλει το σώμα του. Επιλογή 
του καθενός, επίσης, είναι 
να εγκαταλείψει τον μάταιο 
κόσμο μας, όταν το επιλέξει.

Εδώ, όμως, δεν πρόκειται 
περί αυτού. Οι ανεμβολία-
στοι περιφέρονται όπου και 
όπως θέλουν, χωρίς μέτρα 
και προφυλάξεις, αφού δεν 
πιστεύουν στη θανατηφόρα 
πανδημία και μεταδίδουν 
τον ιό σε ανθρώπους που 
τηρούν ευλαβικά τους κα-
νόνες. Εάν οι αντιεμβολι-
αστές αποφάσιζαν να μεί-
νουν στο σπίτι τους, μόνοι 
ή με άλλους που έχουν την 
ίδια αντίληψη για τα πράγ-
ματα και να περιφέρονται 
από το σαλόνι τους μέχρι 
τη βεράντα, δεν θα είχα-
με κανένα πρόβλημα όλοι 
οι υπόλοιποι. Πρακτικά, 
δεν θα πήγαιναν στο σού-
περ μάρκετ, αλλά κάποιος 
άλλος θα τους άφηνε τα 
τρόφιμα στην πόρτα, δεν 
θα έμπαιναν σε λεωφο-
ρεία, δεν θα κυκλοφορού-
σαν στους δρόμους, αφού 
ένα φτέρνισμά τους είναι 

αρκετό να στείλει κάποιον 
άλλον στην εντατική και 
βεβαίως δεν θα πλησίαζαν 
ούτε κατά διάνοια τους χώ-
ρους εργασίας, είτε στον 
δημόσιο είτε στον ιδιωτικό 
τομέα. Αυτά, όμως, δεν γί-
νονται, γιατί ούτε η κυβέρ-
νηση ούτε κανένα κόμμα της 
αντιπολίτευσης τολμούν να 
προτείνουν ένα τέτοιο από-
λυτο μέτρο και να το επι-
βάλουν. Οι ανεμβολίαστοι 
είναι πολλοί, ψηφίζουν και 
εκείνοι και όλοι χρειάζο-
νται τα ψηφαλάκια τους.

Τώρα είμαστε μπροστά σε 
ένα μεγάλο αδιέξοδο. Η 
κυβέρνηση έχει τρομάξει, 
αλλά διστάζει να επιβά-
λει την υποχρεωτικότητα 
στους ένστολους και στο 
σύνολο των εργαζομένων 
στον δημόσιο τομέα, με 
το επιχείρημα ότι οι πε-
ρισσότεροι κρατικοί υπάλ-
ληλοι έχουν εμβολιαστεί. 
Η απάντηση σε αυτό είναι 
ότι ακόμα κι αν όλοι είχαν 
εμβολιαστεί, η απόφαση 
για υποχρεωτικότητα στο 
Δημόσιο θα έδινε το στίγμα 
ότι η πολιτεία δεν αστειεύε-
ται και θα συμπαρέσυρε σε 
μια ανάλογη λειτουργία τις 
περισσότερες δράσεις του 
ιδιωτικού τομέα. Η αντι-
πολίτευση, από την άλλη 
μεριά, ρίχνει ρουκέτες στον 
αέρα, χωρίς να έχει καμιά 

πειστική αντιπρόταση, γιατί 
δεν θέλει να βάλει απέναντί 
της τους αντιεμβολιαστές. 
Τα νέα μέτρα που ανακοι-
νώθηκαν είναι ασπιρίνες 
για τον καρκίνο. Αυτός που 
έχει αποφασίσει, παρά τα 
όσα ακούει καθημερινά, 
να μην εμβολιαστεί, δεν θα 
αλλάξει γνώμη επειδή υπο-
χρεώνεται να κάνει ένα τεστ 
παραπάνω την εβδομάδα.

Εδώ που φτάσαμε δεν 
έχουμε ως κοινωνία πολ-
λές επιλογές. Ούτε χρειάζε-
ται ξανά να ανακαλύψουμε 
την πυρίτιδα. Θα ήταν αρ-
κετό να αντιγράψουμε δύο 
καλές πρακτικές, όχι από 
την κεντρική Ευρώπη, αλλά 
από τις χώρες του Νότου, 
που θέλουμε να πιστεύου-
με ότι τους μοιάζουμε και 
μας μοιάζουν, παρότι η ζωή 
διαρκώς μας διαψεύδει για 
αυτές τις δήθεν ομοιότητες. 
Εγκαίρως, ο πρωθυπουρ-
γός Μάριο Ντράγκι της 
Ιταλίας, μετά τη συμφορά 
που έπαθε η χώρα του στην 
πρώτη φάση της πανδημίας, 
εφάρμοσε την υποχρεωτι-
κότητα στο Δημόσιο, χωρίς 
εξαιρέσεις και αστερίσκους.

Η χώρα, όμως, που έβα-
λε τα γυαλιά σε όλους και 
δείχνει τον δρόμο είναι η 
Πορτογαλία. Ιδιο πληθυ-
σμό έχει με εμάς και ίδια 

κοινωνική διαστρωμάτωση. 
Εκανε πολλά λάθη πέρυσι 
και βρέθηκε στην τραγική 
θέση να στέλνει αρρώ-
στους της με τρένα στις 
εντατικές της Γερμανίας. 
Ετσι, πήρε στα σοβαρά τον 
εμβολιασμό εφαρμόζοντας 
με διακομματική συναίνεση 
την τακτική του «πάμε να 
συναντήσουμε από κοντά 
τους ανθρώπους». Ομάδες 
γιατρών και νοσηλευτών 
πήγαν πόρτα-πόρτα, σπίτι-

σπίτι σε όλα τα χωριά της 
χώρας και έπεισαν τους 
δύσπιστους να δεχτούν 
το δώρο της επιστήμης.

Πόρτα-πόρτα, σπίτι-σπίτι

Γράφει ο Παναγιώτης Ε. 
Πετράκης*

*Καθηγητής στο Εθνικό 
Καποδιστριακό Πανε-
πιστήμιο Αθηνώ

Για μία σειρά από λόγους, 
που ορισμένοι έχουν συ-
γκυριακό χαρακτήρα, η τιμή 
της ενέργειας αυξάνεται 
σημαντικά: αυξημένη συ-
νολική ζήτηση, αύξηση του 
κόστους μεταφοράς, αλλά 
και γεωστρατηγικά ζητήμα-
τα: καθυστέρηση στην πα-
ράδοση του Nord Stream 2, 
δυσκολίες στην ανατολική 
Μεσόγειο, South Stream, 
πολιτικά προβλήματα στην 
Ουκρανία. Επίσης, παρα-
τηρούνται ανακατατάξεις 
στην αγορά υγροποιημένου 
αερίου (δυσκολίες παρά-
δοσης από την Αλγερία και 
ζήτηση από την Ασία). Πα-
ράλληλα, η κλιματική αλ-
λαγή αύξησε τη ζήτηση της 
ενέργειας το καλοκαίρι και 
ενδεχομένως να συμβεί το 
ίδιο τον χειμώνα.

Στους παραπάνω λόγους 
προστίθεται και ένα ακόμα 
σοβαρό ζήτημα που αφορά 

τη λειτουργία της αγοράς 
ενέργειας (μέσω δημο-
πρασιών χονδρικής) στην 
Ευρώπη και συνακόλουθα 
την ανάπτυξη χρηματο-
οικονομικών προϊόντων 
μελλοντικής εκπλήρωσης 
που καλύπτουν μελλοντι-
κές παραδόσεις προϊόντων 
ενέργειας, όπως και η χρη-
ματιστηριακή τιμολόγηση 
των δικαιωμάτων ρύπων. 
Οι τρόποι αυτοί τιμολόγη-
σης της ενέργειας ανοίγουν 
την πόρτα σε στρατηγικές 
τιμολόγησης που αρκετές 
φορές περιέχουν κερδο-
σκοπία. Ετσι, ακόμα και αν 
μια χώρα της ευρωπαϊκής 
οικονομίας παράγει φθηνή 
ενέργεια, οι καταναλωτές 
(νοικοκυριά και μικρομε-
σαίες επιχειρήσεις) που δεν 
έχουν ιδιαίτερες συμβάσεις 
προμήθειας αντιμετωπί-
ζουν ενιαίες υψηλές τιμές. 
Ενα ακόμα μείζον θέμα εί-
ναι αυτό της απόφασης για 
την αντιμετώπιση της κλι-
ματικής αλλαγής που στην 
Ευρώπη είναι ιδιαίτερα 
έντονο αν και όχι τόσο στις 
ΗΠΑ, στην Κίνα, στην Ινδία 
και στις άλλες αναπτυσσό-
μενες περιοχές.

Ετσι, όλο το σύστημα απο-
φάσεων δημιουργεί ένα 
«πράσινο» δίλημμα. Αφε-
νός μεν επιθυμούμε να πε-
ριορίσουμε τη ρύπανση και 
γι’ αυτό υιοθετούμε «πρά-
σινες» πολιτικές (κλείσιμο 
παραγωγής άνθρακα, λιγνί-
τη κ.λπ.) αφετέρου όμως, οι 
πολιτικές αυτές έχουν ένα 
εξαιρετικά υψηλό οικονο-
μικό και κοινωνικό κόστος. 
Ετσι, οι Πράσινοι στην Γερ-
μανία δεν είναι πολύ θετικοί 
στον Nord Stream. Αυτό 
είναι ιδιαίτερα αισθητό και 
στην ελληνική οικονομία, 
επειδή έχει εκτεταμένο το-
μέα παραγωγής ενέργειας 
από λιγνίτη, ενώ δεν έχουν 
αναπτυχθεί επαρκώς οι 
εναλλακτικές μορφές ενέρ-
γειας ακόμα.

Οι τιμές του πετρελαίου 
εκτιμάται ότι για την Ελλά-
δα το 2021 θα αυξηθούν 
κατά 25%, το 2022 κατά 
16%, αλλά το 2023 θα 
μειωθούν κατά 17% για 
να σταθεροποιηθούν πλέ-
ον. Οι τιμές του αερίου το 
2021 εκτιμάται ότι θα αυ-
ξηθούν κατά 68%, το 2022 
κατά 46%, για να μειωθούν 

το 2023 κατά 27% και να 
σταθεροποιηθούν στη συ-
νέχεια.
Φυσικά πρέπει να σημει-
ωθεί ότι οι τιμές δεν επη-
ρεάζουν το σύνολο της 
οικονομίας με τα ίδια πο-
σοστά, διότι το θέμα είναι 
πόσο και πού χρησιμοποι-
είται η ενέργεια. Εάν λοι-
πόν παρακολουθήσουμε 
τον εναρμονισμένο δείκτη 
καταναλωτού ενέργειας 
(HCPI Energy), που λαμ-
βάνει υπόψη του τις μετα-
βολές στο πετρέλαιο, στο 
αέριο και στους λοιπούς 
παράγοντες (φόρους κ.τ.λ.) 
που επηρεάζουν την τιμή 
της ενέργειας, θα διαπι-
στώσουμε ότι πράγματι το 
2021 στην Ελλάδα οι τιμές 
θα αυξηθούν για το σύνο-
λο του έτους κατά 7,4% 
σε σύγκριση με το 2020, 
ενώ στην ευρωζώνη κατά 
10,5%. Το 2022 θα αυξη-
θούν κατά 1,8% στην Ελ-
λάδα και στην Ευρώπη και 
στη συνέχεια θα διατηρή-
σουν για τα επόμενα χρό-
νια το ίδιο σχετικά σταθερό 
μικρό ποσοστό αύξησης.

Γενικά πάντως, στη δεκαε-

τία 2020-2030, σε σύγκρι-
ση με την δεκαετία 2010-
2019, οι μέσες τιμές θα 
είναι αυξημένες κατά 18%. 
Ομως, θα πρέπει ιδιαίτερα 
να προσέξουμε ότι τη δε-
καετία 2010-2019 οι μέσες 
τιμές ήταν αυξημένες σε 
σχέση με τη δεκαετία 2000 
με 2009 κατά 86%. Με 
άλλα λόγια, είναι γεγονός 
ότι θα αντιμετωπίσουμε 
ένα αυξημένο ενεργειακό 
κόστος, αλλά σε σύγκριση 
με το παρελθόν η αναμενό-
μενη αύξησή του θα είναι 
μικρότερη.

Εκτιμούμε (με βάση τη 
χρήση του Global Model 
της Oxford Economics σε 
συνεργασία με το ΕΚΠΑ) 
ότι κάθε αύξηση του HCPI 
κατά 10% μειώνει τον ρυθ-
μό μεγέθυνσης κατά 0,1% 
και, μάλιστα, η μείωση αυτή 
επεκτείνεται και στα επό-
μενα χρόνια με μειούμενη 
ένταση. Το 2021, όμως, 
λόγω των εντυπωσιακών 
ρυθμών μεγέθυνσης, η αύ-
ξηση της τιμής της ενέργει-
ας θα απορροφηθεί αφή-
νοντας μόνο τις αρνητικές 
επιπτώσεις στο εισόδημα 
των νοικοκυριών με επι-

πτώσεις στο επίπεδο δια-
βίωσης των νοικοκυριών 
μεσαίου εισοδήματος. Τα 
επόμενα χρόνια αυτές οι 
αρνητικές επιπτώσεις θα 
είναι ελαφρά περισσότερο 
αισθητές.

Η αύξηση των τιμών της 
ενέργειας θα δημιουργήσει 
σε επίπεδο οικονομιών και 
επιχειρήσεων νικητές και 
νικημένους -και στην πα-
γκόσμια οικονομία και στο 
εσωτερικό κάθε οικονομί-
ας- και τελικά τα θέματα 
αναδιανομής εισοδήματος, 
ευημερίας και ανταγωνιστι-
κότητας που θα δημιουργη-
θούν θα είναι σοβαρότερα 
από την αρνητική επίδραση 
στον ρυθμό μεγέθυνσης 
της οικονομίας.

Εάν, μάλιστα, οι τιμές της 
ενέργειας πυροδοτήσουν 
ένα μέγεθος πληθωρισμού 
το οποίο θα οδηγήσει τις 
κεντρικές τράπεζες να 
αντιδράσουν αυξάνοντας 
το κόστος δανεισμού, τότε 
προχωράμε σε έναν επόμε-
νο κύκλο επιπτώσεων που 
αποτελεί ένα ξεχωριστό κε-
φάλαιο μελέτης.

Ενεργειακή κρίση και ανάπτυξη
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Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Καβάλα
Συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο Νοσοκομείο

Συγκέντρωση διαμαρτυ-
ρίας πραγματοποίησαν 
το απόγευμα της Τετάρ-
της (10/11) στην είσοδο 
του νοσοκομείου Καβά-
λας, εκπρόσωποι Εργατι-
κών και Συνταξιουχικών 
Σωματείων της πόλης.

Τα αιτήματα :

• μέτρα προστασίας 
της υγείας

• πλήρης κρατική χρη-
ματοδότηση

• μαζικές προσλήψεις.

Με Χριστουγεννιάτικη διάθεση οι νύχτες στην Καβάλα
Η Διάθεση των Χριστου-
γέννων φαίνεται πως 
ήρθε νωρίτερα φέτος 
καθώς ο εορταστικός 
διάκοσμος που τοποθε-
τήθηκε το βράδυ της Τε-
τάρτης φώτισε το βράδυ 
της ίδιας μέρας κεντρι-
κούς δρόμους και πεζό-
δρομους της Καβάλας.

Παράλληλα στολίστηκε 
πολύ όμορφα και το Δη-
μαρχιακό Μέγαρο Καβά-
λας.

Καβάλα
Θεμελίωση του Πνευματικού Κέντρου του Ιερού Ναού Κοιμήσεως της Θεοτόκου Νέου Ζυγού

Ο Δήμαρχος Καβάλας, 
Θόδωρος Μουριάδης, 
παρέστη το πρωί της 
Κυριακής 14 Νοεμβρίου 
2021, στην τελετή θεμε-
λίωσης του Πνευματικού 
Κέντρου του Ιερού Ναού 
Κοιμήσεως της Θεοτό-

κου, στο Νέο Ζυγό, η 
οποία πραγματοποιήθη-
κε από τον Σεβασμιώ-
τατο Μητροπολίτη Φι-
λίππων, Νεαπόλεως και 
Θάσου, κ. Στέφανο.

Ο κ. Μουριάδης τόνισε 

μεταξύ άλλων ότι “ο Δή-
μος Καβάλας θα στηρίξει 
την προσπάθεια κατα-
σκευής του Πνευματικού 
Κέντρου, σε συνεργασία 
με την Ιερά Μητρόπολη 
Φιλίππων Νεαπόλεως 
και Θάσου και την Αντι-

περιφέρεια Καβάλας, για 
να παραδοθεί το συντο-
μότερο δυνατόν το συ-
γκεκριμένο κτήριο στους 
κατοίκους του Νέου Ζυ-
γού. Είναι πολύ σημα-
ντικό” όπως ανέφερε ο 
Δήμαρχος Καβάλας “να 
ενώσουν τις δυνάμεις 
τους όχι μόνο οι φορείς 
του τόπου μας, αλλά και 
οι δωρητές για να πε-
τύχουμε τον στόχο που 
έχουμε θέσει”.

Την τελετή θεμελίωσης 
του Πνευματικού Κέ-
ντρου του Ιερού Ναού 
Κοιμήσεως της Θεοτό-
κου Νέου Ζυγού, παρα-
κολούθησαν o Πρόεδρος 
του Δημοτικής Κοινότη-
τας Ζυγού, Ντέμης Κο-
τσακίδης, θεσμικοί παρά-
γοντες της Π.Ε. Καβάλας 
και πλήθος πιστών από 
την ευρύτερη περιοχή.
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Σε εξέλιξη εργασίες 
σε όλους τους Σταθ-
μούς του Δήμου, με 
στόχο την ανακαίνιση, 
τον εκσυχρονισμό των 
κτιρίων, την υγιεινή 
και την ασφάλεια των 
μικρών παιδιών και 
του προσωπικού

Ο Δήμαρχος Παγγαίου, 
Φίλιππος Αναστασιάδης 
επισκέφθηκε σήμερα τον 
Α’ Βρεφονηπιακό Σταθ-
μό Ελευθερούπολης 
μαζί με την πρόεδρο του 
Νομικού Προσώπου του 

Δήμου Παγγαίου, Ζωή 
Απαζίδου προκειμένου 
να ενημερωθούν για την 
εξέλιξη των εργασιών 
που γίνονται σε όλους 
τους Σταθμούς του Δή-
μου, με στόχο την ανα-
καίνιση, τον εκσυχρο-
νισμό των κτιρίων, την 
υγιεινή και την ασφάλεια 
των μικρών παιδιών και 
του προσωπικού.

Ο Δήμαρχος Παγγαίου, 
Φίλιππος Αναστασιάδης 
επισκέφθηκε σήμερα τον 
Α’ Βρεφονηπιακό Σταθ-
μό Ελευθερούπολης 

μαζί με την πρόεδρο του 
Νομικού Προσώπου του 
Δήμου Παγγαίου, Ζωή 
Απαζίδου προκειμένου 
να ενημερωθούν για την 
εξέλιξη των εργασιών 
που γίνονται σε όλους 
τους Σταθμούς του Δή-
μου, με στόχο την ανα-
καίνιση, τον εκσυχρο-
νισμό των κτιρίων, την 
υγιεινή και την ασφάλεια 

των μικρών παιδιών και 
του προσωπικού.

Το έργο χρηματοδοτείται 
από το πρόγραμμα ΦΙ-

ΛΟΔΗΜΟΣ του Υπουρ-
γείου Εσωτερικών με 
ποσό μελέτης 500.000 
ευρώ.

Ταυτόχρονα στον Βρε-
φονηπιακό Σταθμό 
Ελευθερούπολης εκτε-
λείται έργο ενεργειακής 
αναβάθμισης με θερμο-
μόνωση, εκσυγχρονισμό 
του ηλεκτρομηχανικού 

εξοπλισμού και αλλα-
γή κουφωμάτων, τμήμα 
ενός μεγαλύτερου έρ-
γου ενεργειακής ανα-
βάθμισης κτιρίων Δήμου 

Παγγαίου προϋπολογι-
σμού 2.944.000 ευρώ το 
οποίο χρηματοδοτείται 
από το ΠΕΠ Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης.

«Νοιαζόμαστε για τους 
μικρούς μας φίλους, χτί-
ζουμε το μέλλον μας» το 
μήνυμα του Δημάρχου 
Παγγαίου.

Στο επίκεντρο οι Βρεφονηπιακοί Σταθμοί

Νέο χρηματοδοτικό… τρίποντο του Δήμου Παγγαίου για την 
αναβάθμιση του Κλειστού Γυμναστηρίου Ελευθερούπολης

Πέτυχε τη χρηματοδό-
τηση ποσού 1.858.376 
ευρώ, δηλαδή 
820.000 ευρώ παρα-
πάνω από την αρχι-
κή, από το Υπουργείο 
Ανάπτυξης και Επεν-
δύσεων και το Επιχει-
ρησιακό Πρόγραμμα 
«Υποδομές Μεταφο-
ρών, Περιβάλλον και 
Αειφόρος Ανάπτυξη 
2014-2020»-Ποιες 
παρεμβάσεις θα γί-
νουν

Την επιπλέον χρηματο-
δότηση 820.000 ευρώ 
εξασφάλισε ο Δή-
μος Παγγαίου για την 
αναβάθμιση του Κλει-
στού Γυμναστηρίου 
Ελευθερούπολης, μια 
αναβάθμιση η οποία 
περιλαμβάνει σειρά 
παρεμβάσεων που 
όταν ολοκληρωθούν, 
θα βελτιώσουν συνο-
λικά τις προδιαγραφές 
του κλειστού γηπέδου 

το οποίο θα πληροί 
στο έπακρο τις προϋ-
ποθέσεις που θέτει η 
Ελληνική Ομοσπον-
δία Καλαθοσφαίρισης 
και η Γενική Γραμμα-
τεία Αθλητισμού, με 
ό,τι αυτό συνεπάγε-
ται για το αθλητικό 
προϊόν της περιοχής.

Η ανακοίνωση του 
Δημάρχου Παγγαίου

Το Κλειστό Γυμναστήριο 
της Ελευθερούπολης 
με την αρχική χρηματο-
δότηση του ποσού των 
1.038.000 ευρώ από 
την ημερομηνία ένταξης 
του έργου θα είχε προ-
φανώς μέχρι σήμερα 
αναβαθμιστεί ενεργει-
ακά και θα είχε αποδο-
θεί στον ΓΣΕ για χρήση. 
Έλα όμως που αυτή η 
ομάδα μας εκπλήσσει 
συνεχώς θετικά με την 
ανοδική της πορεία.

Αίτημα της διοίκησης 
του ΓΣΕ και φυσικά 
της τοπικής αθλητι-
κής κοινωνίας ήταν:

η επέκταση του κτηρίου 
κατά 450 τμ επιπλέον του 
αρχικού εμβαδού ώστε 
το συνολικό εμβαδόν 
θα φτάσει στα 1.740 τμ
η ενεργειακή του ανα-
βάθμιση του κτηρί-
ου για μείωση του 
ενεργειακού κόστους
η κατασκευή νέων κερ-
κίδων και αποδυτηρίων
Και ΝΑΙ ΤΑ ΚΑΤΑΦΕΡΑΜΕ.

Πετύχαμε χρηματοδό-
τηση ποσού 1.858.376 
ευρώ, ήτοι 820.000 
ευρώ παραπάνω από την 

αρχική, από το Υπουρ-
γείο Ανάπτυξης και 
Επενδύσεων και το Επι-
χειρησιακό Πρόγραμμα 
«Υποδομές Μεταφορών, 
Περιβάλλον και Αειφό-
ρος Ανάπτυξη 2014-
2020» και έτσι θα απο-
δώσουμε στην τοπική 
κοινωνία ένα αρχιτεκτο-
νικό στολίδι με προδια-
γραφές κλειστού γηπέ-

δου που θα πληρούν στο 
έπακρο τις προϋποθέσεις 
που θέτει η Ελληνική 
Ομοσπονδία Καλαθο-
σφαίρισης και η Γενική 
Γραμματεία Αθλητισμού.

Ευχαριστώ πολύ τις Υπη-
ρεσίες του Δήμου μας 
και ιδιαίτερα την Τεχνι-
κή Υπηρεσία μας για την 
άψογη συνεργασία!!!

*Σε γεφύρι αναστεναγμών αλλά και επικίνδυνο ση-
μείο για τις ζωές των ανθρώπων, έχει αναχθεί η 
γέφυρα στο Παλιό Νοσοκομείο της Καβάλας..Δύο 
χρόνια και επιπλέον πέρασαν από την ιστορική 
πτώση και ακόμη αναζητούνται υπεύθυνοι για την 
αναστήλωσή της

**Πάσχα το Ελληνικό, με σούβλες χορούς, οικογέ-
νεια και φίλους υπόσχονται οι λοιμωξιολόγοι για 
φέτος. Τα κρούσματα μειώνονται, οι εμβολιασμοί 
αυξάνονται και η αγωνία για την μεγάλη επιστρο-
φή στην κανονικότητα μεγενθύνεται….και δωρεάν 
self τεστ στα φαρμακεία μην  ξεχνιόμαστε

***Ανοίξτε την Νυμφαία φωνάζουν φορείς και κά-
τοικοι της Περιφέρειας μας! Και φαίνεται ότι εισα-
κούγονται οι φωνές και η Νυμφαία θα ανοίξει και 
ο κορωνοϊος θα φύγει..Άντε να διαφημίσουμε τα 
κάλη του τόπου μας τώρα στο εξωτερικό

Μικρογραφίες



Η προμήθεια τους έγι-
νε με τη διαμεσολάβη-
ση του Δικτύου Κοι-
νωνικής Αλληλεγγύης 
& Αρωγής του ΤΑΠ 
και είναι συνολικής 
αξίας 596.000 ευρώ

Με 6 σύγχρονα οχήμα-
τα ενισχύθηκε η Δημο-
τική Αρχή Νέστου, στο 
πλαίσιο προμήθειας μιας 
σειράς νέων ενεργειακά 
αποδοτικών οχημάτων 

χαμηλών ρύπων, που θα 
ενισχύσουν τον στόλο 
της Υπηρεσίας Καθαριό-
τητας και Περιβάλλοντος 
του Δήμου.

Συγκεκριμένα πρόκει-
ται για έξι νέα οχήματα 
όπου προμηθεύτηκαν 
με την διαμεσολάβηση 
του Δικτύου Κοινωνικής 
Αλληλεγγύης & Αρωγής 
από τον ΤΑΠ, συνολικής 
αξίας 596.000 ευρώ, εκ 

των οποίων τρία απορ-
ριμματοφόρα με σύ-
στημα συμπίεσης τύπου 
πρέσας χωρητικότητας 
16 κυβικών μέτρων, με 
το ένα από αυτά να δια-
θέτει και ενσωματωμένη 
χοάνη υποδοχής απορ-
ριμμάτων, έναν μικρό εκ-
σκαφεά – φορτωτή, έναν 
γεωργικό ελκυστήρα 
και μία υδραυλική βρα-
χόσφυρα. Τη νέα αυτή 
προμήθεια επιθεώρησε ο 

Δήμαρχος Νέστου Σάβ-
βας Μιχαηλίδης, παρου-
σία του Αντιδημάρχου 
Καθαριότητας Αλέξαν-
δρου Πουταχίδη.

«Στόχος μας η καλύτε-
ρη παροχή υπηρεσιών 
στους Δημότες, με ασφα-
λέστερα οχήματα για το 
προσωπικό, αλλά και η 

ουσιαστική μείωση των 
εξόδων του Δήμου από 
συνεχείς επισκευές. Από 
την πρώτη ημέρα ανά-
ληψης των καθηκόντων 
μας δώσαμε ιδιαίτερο 
βάρος στον εξοπλισμό», 
δήλωσε ο Δήμαρχος Νέ-
στου κατά την παραλαβή 
τους.
Επιπλέον, η Υπηρεσία 

Καθαριότητας πρόσφα-
τα παρέλαβε 90 καινού-
ριους κάδους που αντι-
καθιστούν παλαιούς ή 
χαλασμένους. Ωστόσο, 
συνεχίζονται αδιάκοπα 
οι ενέργειες για τη βελ-
τίωση των υποδομών και 
παρεχόμενων υπηρεσιών 
στον τομέα της καθαριό-
τητας.
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Συνάντηση του Περιφερειάρχη ΑΜ-Θ με τον Δήμαρχο Νέστου

Στο επίκεντρο οι χρη-
ματοδοτήσεις των 
μελετών τις οποίες 
υπέβαλε η ΔΕΥΑΝ για 
την ύδρευση της Κε-
ραμωτής και την τη-
λεμετρία-Ποια έργα 
αφορούν

Στον Δήμο Νέστου βρέ-
θηκε ο Περιφερειάρχης 
ΑΜ-Θ, Χρήστος Μέτι-
ος, όπου συναντήθηκε 
με τον Δήμαρχο, Σάββα 
Μιχαηλίδη για θέματα 
τα οποία αφορούν τον 

Δήμο.

Ειδικότερα, στη σύσκε-
ψη ανακοινώθηκαν οι 
χρηματοδοτήσεις ύψους 
2.200.000 εκ. ευρώ και 
1.500.000 εκ. ευρώ από 
το ΕΣΠΑ, όπου αφορούν 
στην έγκριση χρηματο-
δότησης των μελετών 
που υπέβαλε η ΔΕΥΑΝ 
στη σχετική πρόσκληση 
τον Ιούνιο του 2020 για 
την Ύδρευση Κεραμωτής 
και την τηλεμετρία. Τα 
έργα που χρηματοδοτεί 
η Περιφέρεια θα πραγ-
ματοποιηθούν από τη 
ΔΕΥΑ Νέστου.

Πρόκειται για έργα τα 

οποία θα επιλύσουν χρο-
νίζοντα προβλήματα των 
οικισμών Κεραμωτής-
Χαϊδευτού-Μοναστη-
ρακίου, διασφαλίζοντας 
επάρκεια πόσιμου νερού 
σε μία ραγδαία αναπτυσ-
σόμενη τουριστική περι-
οχή.

Κατά τη διάρκεια της συ-
νάντησης ο Δήμαρχος 
Νέστου έθεσε όλα τα ζη-
τήματα που αφορούν στο 
σχεδιασμό του αναπτυξι-
ακού προγραμματισμού 
στον κ. Περιφερειάρχη, ο 
οποίος ανακοίνωσε την 
πρόθεση  επισκέψεων 
με υπηρεσιακούς παρά-
γοντες για πραγματο-

ποίηση τεχνικών συνα-
ντήσεων με  υπηρεσίες 
των Δήμων στο πλαίσιο 
προγραμματισμού του 
νέου ΕΣΠΑ και εξέφρασε 
το ενδιαφέρον του για 
τα θέματα που αφορούν 
τον ΔήμοΝέστου, αλλά 
και την πρόθεση για την 
επίλυσή τους.

Στη συνάντηση τον Πε-
ριφερειάρχη κ. Μέτιο 
συνόδευαν ο Χωρικός 
Αντ/ρχης κ. Αντωνιάδης, 
ο Θεματικός Αντ/ρχης 
Ανάπτυξης κ. Σιμιτσής, ο 
Περιφερειακός Σύμβου-
λος κ. Πολίτης, ο Αντ/αρ-
χής Αλιευτικής Πολιτικής 
κ. Καραγιώργης, ο Πε-

ριφερειακός Σύμβουλος 
κ. Γάκης και ο  Ειδικός 
Σύμβουλος κ. Παπαδό-
πουλος.

Από τον Δήμο παραβρέ-
θηκαν ο Γενικός Γραμμα-
τέας κ. Ιορδανίδης, ο Δ/
ντής ΔΕΥΑΝ κ. Κάλφας, 
ο ειδικός συνεργάτης κ. 
Παπαδόπουλος, ο Χωρι-
κός Αντ/ρχος Κεραμωτής 
κ. Βλάχος ο πρόεδρος 
της Τοπικής Κοινότη-
τας κ. Δουκαλιάνος και 
οι Αντ/ρχοι Τεχνικών 
Υπηρεσιών και έργων κ. 
Πουταχίδης, κ. Χιώτης 
και κ. Κιοτζένης.

Σάββας Μιχαηλίδης
 Έντονο ενδιαφέρον Αμερικανών για ηλεκτροπαραγωγικές γεωτρήσεις στο Νέστο

Ιδιαίτερο είναι το ενδι-
αφέρον από αμερικανι-
κό επιχειρηματικό όμιλο 
επεσήμανε ο δήμαρχος 
Νέστου Σάββας Μιχα-
ηλίδης, που αφορα την 
ηλεκτροπαραγωγική γε-
ωθερμία, με μελέτες, τις 
οποίες ο δήμος έχει ωρι-
μάσει εδώ και αρκετά 

χρόνια, τονίζοντας πως 
η γεωθερμική ενέργεια 
είναι μια ήπια και ανανε-
ώσιμη μορφή ενέργειας, 
που παράγεται από την 
εκμετάλλευση του υπό-
γειου γεωθερμικού δυ-
ναμικού.
Ο δήμαρχος Νέστου 
Σάββας Μιχαηλίδης, 

προχώρησε και σε ένα 
θεματικό απολογισμό 
των πεπραγμένων του 
δήμου, τονίζοντας, πως, 
παρα τις αντίξοες συν-
θήκες λόγω και της παν-
δημίας, συντελέστηκε 
σημαντική πρόοδος σε 
όλους τους τομείς των 
αρμοδιοτήτων του Δή-

μου. Παράλληλα, έκ-
κληση απεύθυνε προς 
όλους τους δημότες, να 
εμπιστευτούν τους επι-
στήμονες και να ακολου-
θήσουν τις οδηγίες τους, 
ώστε μέσω του εμβολια-
σμού “Να πάρουμε πίσω 
τις ζωές μας” τόνισε ο 
Δήμαρχος.



info@enachannel.gr6 ΑΝΑΛΥΤΗΣΙΣΤΟΡΙΚΑ ΓΕΓΟΝΟΤΑ Δευτέρα 15 Νοεμβρίου 2021

Μέσα από τον «οδηγό της Καβάλας» το 1948
Η Αγορά της πόλης …
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Γυρίζουμε το χρόνο πίσω 
εκεί στα τέλη του 1948 
, χρόνια δύσκολα μετά 
εμφυλιακά, η αγαπημένη 
μας πόλη προσπαθού-
σε να σταθεί στα πόδια 
μετά από έναν πόλεμο 
μια σκληρή Βουλγαρική 
κατοχή αλλά και έναν 
εμφύλιο σπαραγμό. Η 
αγορά της πόλης στή-
νονταν ξανά. Η λαίλαπα 
των σκληρών γεγονό-
των που προηγήθηκαν 
δεν άφηνε και πολλά 
περιθώρια. Την εποχή 
που «χαρτογραφούμε» 
κυκλοφορεί στην Καβά-
λα ο «Οδηγός της Καβά-

λας»  μια μικρή καλαί-
σθητη έκδοση, τσέπης . 
Αναφέρει πληροφορίες 
για την ζωή στην πόλη 
, χρήσιμα τηλέφωνα , 
αλλά και τις αρχές της 
πόλης και του Νομού . 
Δημιουργοί του έντυπου 
«Οδηγού»  οι Γεώργιος 
Σπ. Τάτσης και Χρήστος 
Ν. Βραικίδης.

Από αυτόν , τον θαυμά-
σιο οδηγό, που έχει πολ-
λά σημαντικά στοιχεία 
για την ταυτότητα της 
πόλης την εποχή εκείνη 
, θα ασχοληθούμε με τις 
διαφημίσεις της Καβα-
λιώτικης αγοράς.

Η ΚΛΗΜΑΤΑΡΙΑ

Το 1948 στην Καβάλα 

υπήρχε η οικογενειακή 
ταβέρνα ΚΛΗΜΑΤΑΡΙΑ 
του Αλέκου Λαδόπου-
λου βρίσκονταν στην 
οδό Παύλου Μελά  είχε 
τηλέφωνο 5- 55 και 
στην διαφήμιση που δη-
μοσίευε ο οδηγός ανα-
φέρονταν ότι : «Είναι το 
μοναδικόν Κέντρον της 
πόλεως μας στο οποίον 
βρίσκει κανείς ένα τμή-
μα της Αθήνας με εξαι-
ρετικήν περιποίησιν, κα-
θαριότητα και ποικιλίαν 
μεζέδων.».

ΟΙ ΤΡΑΠΕΖΕΣ

Την ίδια εποχή η Εθνική 
Τράπεζα είχε δυο κα-
τάστημα στην Καβάλα 
ένα κεντρικόν και ένα 
Παράρτημα. Το πρώτο 
βρίσκονταν στην οδό 
“Σκόμβυ” (είναι η σημε-
ρινή οδός Κύπρου) με 
τηλέφωνο 4-41 και το 
δεύτερο ήταν στην οδό 
Ομονοίας με τηλέφωνο 
4-16.

Ένα κατάστημα και δυο 
υποκαταστήματα είχε ο 
Ιωάννης Πετρίδης που-
λούσε μαλλιά σε όλα 
τα χρώματα και άρι-
στης ποιότητας, επίσης 
«κλωσταί των καλυτέ-
ρων εργοστασίων» . Το 
κεντρικό ήταν στην γω-
νία των οδών Ομονοίας 
και Ίωνος Δραγούμη με 

τηλέφωνο 8-53 και τα 
υποκαταστήματα στην 
Ομόνοια στους αριθ-
μούς 23 και 10 όσο για 
τις τιμές ήταν .. ασυνα-
γώνιστοι..
Υποκατάστημα στην Κα-
βάλα έχει και η Ιονική 
Τράπεζα που ιδρύθηκε 
το 1839 .. «έχει έδρα το 
Λονδίνο και είναι η αρ-
χαιοτέρα των Έν Έλλάδι 
τραπεζών , εκτελεί όλας 
τα τραπεζιτικάς εργασί-
ας Πρόθυμος Εξυπηρέ-
τησις», το τηλέφωνο του 
υποκαταστήματος ήταν 
το 3-21.

Η τράπεζα διαθέτει και 
γενικές ασφάλειες αφού 
είναι συμβεβλημένη με 
τις μεγαλύτερες Βρεττα-
νικές εταιρείες, αναφέ-
ρει η διαφήμιση .

ΤΑ ΤΣΙΓΑΡΑ

Οι διαφημίσεις τσιγάρων 
δεν απαγορεύονταν την 
εποχή εκείνη, αντίθετα 
όλες οι εταιρείες διαφή-
μιζαν τα εκλεκτά τους 
σιγαρέτα όπως αυτά 
του «Έθνους Άρωμα της 
Καπνοβιομηχανίας Γ.Α. 
Κράνη με αντιπροσώ-
πους στην Καβάλα τους 
Β. Μπεθάνη και υιοί 
στην οδό Ομονοίας 40 
και τηλέφωνο 4-07».
Εντυπωσιακή είναι η δι-
αφήμιση της Καπνοβι-
ομηχανίας Καβάλας 
«Κρατικοποιημένος Ορ-
γανισμός Σιγαροποιήσε-
ως, εκλεκτών Μακεδονι-
κών καπνών. Διαφημίζει 
τα σιγαρέττα Φίλιπποι, 
Θράκη και Μακεδονία.
Φίλιπποι, σε λαικά κυ-
τία των 100γρ.. Θράκη 
Εξαιρετικά και Μακεδο-
νία Ημιπολυτελείας.

Τα σιγαρέττα Καβάλας 
, λέει η διαφήμιση .. 
«Έχουν γεύσιν γλυκυτά-
την. Είς τον λαιμόν είναι 
ευχάριστα και αβλαβή. 
Ηδονικά δια την ψυχήν. 
Διεγερτικά δια τον εγκέ-
φαλον. Αποδιώκουν την 
σωματικήν και πνευματι-
κήν κόπωσιν. Όλοι οι κα-

πνιστές, διανοούμενοι, 
επαγγελματίαι, εργάται 
και αγρόται, οι οποίοι 
εδοκίμασαν και συνέ-
κριναν τας διαφόρους 
ποιότητας σιγαρέττων, 
εύρον τα σιγαρέττα της 
Καπνοβιομηχανίας Κα-
βάλας εξαιρετικά..».

Η .. ΠΟΛΥΣΥΧΝΑΣΤΗ 
ΟΜΟΝΟΙΑΣ

Στην .. πολυσύχναστη 
οδό Ομονοίας στον 
αριθμό 143,  είναι το κα-
τάστημα του Γ. Κριτσίλα 
που πουλά Κασμήρια σε 
“μεγάλην ποικιλίαν και 
μοντέρνα σχέδια” .
Στην οδό Παύλου Μελά 
34 είναι το Εργαστήριο 
Ζωγραφικής με Αγιο-
γραφίες και Επιγραφές 
του Αχιλλέως Δ. Ζω-
γράφου.

Μεταπολεμικά το ποδό-
σφαιρο αναπτύσσεται 
ραγδαίως και στην Κα-
βάλα, έτσι .. τα αθλητικά 
είδη και τα είδη ποδο-
σφαίρου .. «θα τα βρείτε 
πάντοτε με τιμάς Αθη-
νών – Θεσσαλονίκης, 
στο κατάστημα Μανδα-
λάκη στην Καβάλα».
Δασικά προϊόντα που-
λάει την εποχή εκείνη 
το κατάστημα του Ξε-
νοφών Μ. Αθανασιάδη 
που βρίσκεται στην οδό 
Φιλελλήνων στον αριθ-
μό 45 και με τηλέφωνο 
7-39.

Εδωδιμοπωλείον έχουν 
οι αδελφοί Γεωργεά-
δου βρίσκεται στην οδό 
Ομονοίας 173 και έχει 

τηλέφωνο 5-44.

Παντοπωλείο έχει ο 
Απόστολος Τζάρτας, 
το διαφημίζει ότι βρί-
σκεται τέρμα Γαλλικής 
Δημοκρατίας (Σουγιο-
λου) με τηλέφωνο 6-42.

ΟΙ ΚΑΦΕΔΕΣ ΑΝΑΝΙ-
ΑΔΗ

Με ..χρώμα στην δι-
αφήμιση, οι Καφέδες 

ΑΝΑΝΙΑΔΗ.. καφέδες 
Βραζιλίας , υπερέχομεν 
πάντοτε, διότι ο καφές 
μας είναι προϊόν των 
πλέον εκλεκτών καφέ-
δων Βραζιλίας. Το κα-
φεκοπτείον Ανανιάδη 
βρίσκεται στην γωνία 
των οδών Ομονοίας και 
Ίωνος Δραγούμη.

Τα ραφεία είχαν την τι-
μητική τους έτσι για ένα 
καλορραμένο κοστούμι 
θα το επιτύχετε είς το 
ραφείον Βασιλείου Βο-
γδάνη στην οδό Φιλελ-
λήνων 26 στην Καβάλα.

ΚΙΝΗΜΑΤΟΘΕΑΤΡΟΝ

Διαφήμιση όμως και 
για το Κινηματοθέατρον 
«Ολύμπια» ιδιοκτησία – 
Επιχείρησις των Αδελ-

φών Χρ. Αποστόλου . 
Εφτακόσιες θέσεις μετά 
τελειότερα Μηχανήμα-
τα Βορείου Ελλάδος , 
υπάρχει δε και σχετική 
φωτογραφία του Κινη-
ματοθεάτρου.
Διαφήμιση και για το Ζα-
χαροπλαστείον – Ζυθε-
στιατόριον «Κεντρικόν» 
των Αδελφών Τράντα . 
«Τομοναδικόν κέντρον 
τουρισμού Καβάλας». 
Βρίσκονταν στον ισόγειο 
χώρο του Επιμελητηρίου 
και είχε τηλέφωνο 6-83.

Πόλη με πολλά φωτο-
γραφία η Καβάλα ακόμα 
από την εποχή του με-
σοπολέμου, στον οδηγό 
υπάρχουν διαφημίσεις 
για αυτά  όπως του ΣΑ-
ΔΗΚ στην οδό Ομο-
νοίας 99 «Εμφανίσεις 
Φωτογραφιών, τοπία 
Καβάλας».

Στην ίδια οδό αλλά στο 

νούμερο 162 είναι το 
Κουρείον – Κομμωτή-
ριον του Κ. Δράκου .

Η Καβάλα ηλεκτροδο-
τούνταν από το 1924 
έτσι υπήρχαν αδειούχοι 
ηλεκτροτεχνίται  όπως 
οι Π. Ποιμενίδης και 
Γ. Χατζηκωνσταντίνου 
στην οδό Μεγάλου Αλε-
ξάνδρου 29.  «Εγκα-
ταστάσεις φωτισμού 
- κινήσεως Ηλεκτρικοί 
λαμπτήρες είς όλα τα 
βάτ, Ηλεκτρικά σίδερα 
και ηλεκτρικά Καμινέτα, 
Ραδιόφωνα».

  

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγρά-
φει την νεότερη ιστορία 
της πόλης.

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Αναλυτικά οι προϋ-
ποθέσεις εισόδου των 
πολιτών στο Δημαρ-
χείο και στις Υπηρεσί-
ες του Δήμου Θάσου 
οι οποίες θα ισχύ-
ουν από τη Δευτέρα 
8 Νοεμβρίου 2021

Τις προϋποθέσεις εισό-
δου των πολιτών στο 
Δημαρχείο και στις Υπη-
ρεσίες του Δήμου Θάσου 
οι οποίες θα ισχύουν από 
τη Δευτέρα 8 Νοεμβρί-
ου 2021 ανακοίνωσε η 
Δημοτική Αρχή, με βάση 

τα νέα υγειονομικά μέ-
τρα τα οποία ισχύουν.

Συγκεκριμένα, ο Δήμος 
Θάσου ενημερώνει τους 
κατοίκους και τους πο-
λίτες της νησιού ότι, κα-
τόπιν της έκδοσης της 
υπ. αριθμ. Δ1α/Γ.Π.οικ. 
69136/04-11-2021 
ΚΥΑ (ΦΕΚ: 5138/Β/05-
11-2021), από τη Δευ-
τέρα 8 Νοεμβρίου 2021 
επιτρέπεται η είσοδος 
του κοινού στον Δήμο 
Θάσου κατόπιν ελέγ-
χου ταυτοπροσωπίας 

και υποχρεωτικής επί-
δειξης κατά την είσοδο:

πιστοποιητικού εμβολι-
ασμού, σύμφωνα με την 
παρ. 2 του άρθρου 9 ή
πιστοποιητικού νόση-
σης, σύμφωνα με την 
παρ. 3 του άρθρου 9 ή
βεβαίωσης αρνητικού 
διαγνωστικού ελέγχου 
για κορωνοϊό COVID-19 
(PCR 72 ωρών πριν ή 
rapid test 48 ωρών 
πριν), σύμφωνα με την 
παρ. 3 του άρθρου 9
Οι ανήλικοι από 4 έως 

και 17 ετών δύνανται να 
προσκομίζουν, εναλλα-
κτικά, δήλωση αρνητικού 

αυτοδιαγνωστικού ελέγ-
χου (self-test τελευταί-
ου εικοσιτετραώρου), 

σύμφωνα με τις παρ. 
3 και 4 του άρθρου 9.

Είσοδος ανεμβολίαστων στο Δημαρχείο και στις Υπηρεσίες 
μόνον με αρνητικό τεστ

Πρόσκληση προς τις 
τουριστικές επιχει-
ρήσεις του νησιού να 

παραβρεθούν με δι-
κές τους ενέργειες 
και με το υλικό προ-

βολής τους στο χώρο 
Stand B12 του Δή-
μου στο Περίπτερο 13

Ο Δήμος της Θάσου θα 
συμμετέχει στην 36η Δι-
εθνής Έκθεση Τουρισμού 
Philoxenia – Hotelia 
(2021) που θα πραγμα-
τοποιηθεί 12 – 14 Νοεμ-
βρίου 2021 στο Διεθνές 
Εκθεσιακό & Συνεδριακό 
Κέντρο Θεσσαλονίκης.

Ειδικότερα ο Δήμος 
Θάσου θα βρίσκε-
ται στο Stand B12 
στο Περίπτερο 13.

H Philoxenia αποτελεί 
την ετήσια συνάντηση 
των τουριστικών επι-
χειρήσεων, φορέων και 
οργανισμών στην Ελ-
λάδα. Είναι το γεγονός 
που αφουγκράζεται την 
παγκόσμια τουριστική 

αγορά και συντονίζεται 
με τις ανάγκες του επαγ-
γελματία και τις επιθυμί-
ες του ταξιδιώτη, ώστε 
να μπορεί να συμβάλει 
ουσιαστικά στην ανά-
δειξη προορισμών και 
εμπειριών αλλά και υψη-
λού επιπέδου υπηρεσιών.

Ο Δήμος της Θάσου ενη-
μερώνει όλες τις τουρι-
στικές επιχειρήσεις της 
Θάσου ότι εφόσον το 

επιθυμούν μπορούν να 
συμμετέχουν και να πα-
ραβρεθούν με δικές τους 
ενέργειες και με το υλι-
κό προβολής τους στο 
χώρο του Δήμου Θά-
σου στην έκθεση (Stand 
B12 στο Περίπτερο 13).

Περισσότερες πληροφο-
ρίες για τη συμμετοχή 
των τουριστικών επιχει-
ρήσεων (Πάρις Παρα-
σχούδης: 6942290336).

Ο Δήμος Θάσου δίνει το «παρών» στην 36η Philoxenia 2021

Ερώτηση βουλευτών 
του κόμματος για το 
«κρίσιμο για τη ζωή 
και την υγεία του 
λαού της Θάσου πρό-
βλημα της μη ύπαρξης 
πλοίου επιφυλακής 
για μεταφορά ασθε-
νών μετά το πέρας 
των δρομολογίων 
σε σταθερή βάση»

Ερώτηση προς τους 
Υπουργούς Ναυτιλίας και 
Νησιωτικής Πολιτικής 
και Υγείας κατέθεσαν οι 

βουλευτές του ΚΚΕ Γιάν-
νης Δελής και Λεωνίδας 
Στολτίδης με θέμα την 
«έγκαιρη και ασφαλή με-
ταφορά ασθενών από τη 
Θάσο», ενώ παράλληλα 
θέτουν και τα προβλή-
ματα τα οποία αντιμε-
τωπίζει το Κέντρο Υγείας 
Πρίνου, αλλά και το θέμα 
των δρομολογίων στη 
γραμμή Καβάλα-Πρίνος.

Η ερώτηση των βου-
λευτών του ΚΚΕ

Επανερχόμαστε για μια 
ακόμα φορά στο κρίσιμο 
για τη ζωή και την υγεία 
του λαού της Θάσου πρό-
βλημα της μη ύπαρξης 
πλοίου επιφυλακής για 
μεταφορά ασθενών μετά 
το πέρας των δρομολο-
γίων σε σταθερή βάση.

Ο λαός της Θάσου έρ-
χεται καθημερινά αντι-
μέτωπος με τις υπο-
βαθμισμένες υπηρεσίες 
υγείας εν μέσω πανδη-
μίας, με το Κέντρο Υγεί-
ας να αντιμετωπίζει 
πληθώρα προβλημάτων 
λόγω της συνεχιζόμενης 
υποχρηματοδότησης και 
υποστελέχωσης, ζητή-
ματα τα οποία αν και εί-
ναι γνωστά στο αρμόδιο 
υπουργείο μέσω ερώ-
τησής μας (4773/4-3-
2021), παραμένουν και 
διογκώνονται. Έρχεται 
αντιμέτωπος με τη δια-
χρονική πολιτική όλων 
των κυβερνήσεων που 
τα δίνουν όλα στο εφο-
πλιστικό κεφάλαιο (επι-
δοτήσεις, προαιρετική 
φορολογία, αφορολόγη-
το πετρέλαιο) την ώρα 

που καθορίζουν κατά το 
δοκούν τα δρομολόγια 
των πλοίων, αφήνουν 
κάθε χρόνο για μήνες 
με μειωμένα ή και χωρίς 
δρομολόγια τη γραμ-
μή «Πρίνος-Καβάλα», 
αυξάνουν τις τιμές των 
εισιτηρίων, καταστρατη-
γούν τα εργασιακά και 
συνδικαλιστικά δικαιώ-
ματα των ναυτεργατών.

Αποκορύφωμα αποτελεί 
η άρνηση συγκεκριμένου 
πλοιοκτήτη να βάζει βάρ-
δια για πλοίο επιφυλα-
κής, όπως έγινε και την 
Τρίτη 19/10/2021 όταν 
ασθενής από το νησί 
έχριζε άμεσης διακομι-
δής στο Γενικό Νοσοκο-
μείο Καβάλας. Ανάλογα 
περιστατικά υπήρξαν 
και στο παρελθόν και η 
«λύση» που βρισκόταν 
ήταν η διακομιδή με σκά-
φος του λιμενικού και 
όταν αυτό ήταν χαλα-
σμένο ακόμα και με κα-
ΐκια ή ρυμουλκά. Με τε-
λείως ακατάλληλα μέσα 
δηλαδή, αφού εκτός 
των άλλων η μεταφορά 
γίνεται χωρίς τη συνο-

δεία του ασθενοφόρου.

Στο συγκεκριμένο πε-
ριστατικό κλήθηκε το 
Λιμενικό να κάνει τη δι-
ακομιδή, η οποία έγινε 
με μεγάλη χρονική καθυ-
στέρηση, αφού το πλοίο 
ξεκίνησε από την Καβά-
λα και ταυτόχρονα διαπι-
στώθηκε και βλάβη, ώστε 
να φτάσει στο νοσοκο-
μείο της Καβάλας μετά 
από πολύωρη καθυστέ-
ρηση, με σοβαρό κίνδυνο 
για τη ζωή του ασθενή.

Να σημειωθεί ότι η άρση 
της υποχρεωτικότητας 
να υπάρχει πλοίο επι-
φυλακής 365 μέρες τον 
χρόνο νομοθετήθηκε από 
την προηγούμενη Κυβέρ-
νηση του ΣΥΡΙΖΑ και η 
αρνητική αυτή εξέλιξη 
για τους κατοίκους της 
Θάσου συνεχίζεται και με 
την Κυβέρνηση της ΝΔ.

Ερωτώνται οι κ. 
Υπουργοί, σε τι ενέρ-
γειες θα προβεί η Κυ-
βέρνηση:

• Για την άμεση επίλυ-

ση του προβλήματος 
με την επαναφορά 
της υποχρεωτικό-
τητας στις ναυτιλι-
ακές εταιρίες, που 
δραστηριοποιούνται 
στις γραμμές Θά-
σου-Καβάλας, να 
εκτελούν βάρδια 
πλοίου επιφυλακής 
365 μέρες το χρόνο 
και γενικότερα ώστε 
να εξασφαλίσει την 
έγκαιρη και ασφαλή 
μεταφορά με όλα 
τα μέσα, πλωτά ή 
εναέρια, όσων ασθε-
νών το χρειάζονται 
κατά τη διάρκεια 
όλου του χρόνου και 
για όλο το 24ωρο

• Για τη στελέχωση 
του ΚΥ Πρίνου με 
το απαραίτητο μό-
νιμο και πλήρους 
απασχόλησης προ-
σωπικό όλων των 
αναγκαίων ειδι-
κοτήτων, ώστε να 
λειτουργεί πλήρως 
και να αντιμετωπί-
ζονται τακτικά και 
έκτακτα περιστατικά

Το ΚΚΕ φέρνει στη Βουλή το θέμα της διακομιδής ασθενών 
από τη Θάσο
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Συνέντευξη στον 
ΑΝΑΛΥΤΗ παρα-
χώρησε ο υποψή-
φιος Πρόεδρος του 
ΚΙΝΑΛ Νίκος Αν-
δρουλάκης.

Ποια είναι η δικιά 
σας άποψη για την 
διαχείριση της παν-
δημίας από την κυ-
βέρνηση;

Η αποψη μου είναι ότι 
υπήρξε ατολμία από 
την κυβέρνηση και 
αυτό φαίνεται διότι, 
είτε δεν πήρε σωστές 
αποφάσεις, είτε πήρε 
σωστές αποφάσεις σε 
λάθος τάιμινγκ, με δι-
αφορά από την στιγμή 
που να ληφθούν ώστε 
να έχουμε μια υγειονο-
μική ασφάλεια και μια 
ασπίδα για την παν-
δημία, ιδιαίτερα. Τους 
μήνες αυτούς που έρ-
χεται ένας δύσκολος 
χειμώνας. Ποιες είναι 
αυτές οι αποφάσεις; 
Είδαμε το προβλημα 
των υγειονομικών που 
δεν εμβολιάζονταν 
τέλη Φεβρουαρίου, 
ο Τράγκι στην Ιταλία 
αρχές άνοιξης έβαλε 
υποχρεωτικότητα, ο 
Μητσοτάκης περίμε-
νε να έρθει ο Σεπτέμ-
βριος. Είδαμε στην 
Γαλλία, όταν είδαν το 

πρόγραμμα το εμβο-
λιαστικό  να φρενάρει 
να κάνουν το Covid 
Pass από το καλο-
καίρι, εμείς το είδαμε 
πριν από λίγο καιρό. Η 
Πορτογαλία έκανε το-
πικές καμπάνιες, όπου 
έβαλε κοινωνίες πο-
λιτων και τοπικά μέσα 
να τα αναλάβουν και 
όχι τα κανάλια, για να 
σπάσουν τον φόβο για 
τα εμβόλια, ούτε αυτό 
έγινε στην Ελλάδα. Και 
φτάσαμε στο σημείο 
να έχουμε κρούσμα-
τα χιλιάδες και παρά 
πόλους νεκρούς, ενώ 
αλλά κράτη έχουν 
πολλές χιλιάδες κρού-
σματα χωρίς η ελάχι-
στους νεκρούς, διότι 
έχουν, π.χ η Πορτογα-
λία 85% κάλυψη ενώ 
εμείς 60%, αυτό είναι 
αποτέλεσμα ατολμίας 
από την κυβέρνηση και 
κατά την ταπεινή μου 
άποψη και αδιανόητης 
συμπεριφοράς από το 
ΣΥΡΙΖΑ, διότι όταν ο 
κυριος Τσιπρας αφήνει 
υπονοούμενα για τα 
εμβόλια, εκτός της επι-
στημονικής πραγματι-
κότητας και αυτό βοή-
θησε να φτάσουμε σε 
αυτή την κατάσταση. 
Εγώ έχω μια θεωρία, οι 
άνθρωποι είναι πάνω 
από το οποιοδήποτε 

πολιτικό κόστος και 
πρέπει σήμερα να πά-
ρουμε γρήγορες απο-
φάσεις να δούμε τι θα 
γίνει για να μην συνε-
χιστεί αυτή η κατάστα-
ση, διότι δεν μπορεί 
να υπάρχει άλλη πίεση 
στα νοσοκομεία,η πί-
εση αυτή δημιουργεί 
πολλά προβλήματα 
και σε ανθρώπους που 
δεν έχουν αρρωστήσει 
από Covid.Εμείς πιέ-
ζουμε την κυβέρνηση 
να πάρει αποφάσεις, 
η κυβέρνηση πρέπει 
να ακολουθήσει την 
επιστήμη και όχι προ-
σπαθώντας να χαϊδέ-
ψει κάποια ακροατή-
ρια και να επιλέγει να 
είναι ευχάριστη και όχι 
χρήσιμη. Λοιπόν, αυτό 
είναι το προβλημα η 
επιλογη κάποιων, είναι 
ευχάριστη και όχι χρή-
σιμη.

Τάσσεστε υπέρ της 
υποχρεωτικότητας 
του εμβολιασμού; 

Εμένα η άποψη μου 
είναι ότι θα πρέπει στο 
δημόσιο να υπάρχει 
υποχρεωτικότητα κα-
θώς οι εργαζόμενοι 
έρχονται σε επαφή με 
πολύ μεγάλα ακροατή-
ρια, με κοινό, πρέπει να 
είναι εμβολιασμένοι, 

εκεί πρέπει να υπάρχει 
υποχρεωτικότητα. 
 Η πίεση που υπάρχει 
στα νοσοκομεία αγγίζει  
και τους Covid ασθε-
νείς και σε μη Covid 
ασθενεις με υποκείμε-
να νοσήματα για αυτό 
η κυβέρνηση πρέπει να 
είναι πολύ προσεκτική. 
Διότι ο Σκερτσος όταν 
είπε ότι η Πορτογα-
λία ανήκει στην Δύση 
αυτό τι υπονοούμενο 
ηταν; Αδιανόητα υπο-
νοούμενα, αν υπάρχει 
ένα προβλημα πρέπει 
να το διαχειριστούμε 
τώρα. Η Ελλάδα δη-
λαδή ηταν Δύση όταν 
στο πρώτο κύμα πήρε 
γρήγορες αποφάσεις, 
τωρα που κάνουμε τα 
λάθη πήγε στην θέση 
την γεωγραφική της 
Ανατολής. Αυτά είναι 
αδιανόητα πράγματα. 
Πρέπει να πάρουν τις 
αποφάσεις που τους 
προτείνουν οι ειδικοί 
για να μαζέψουμε η 
να αντιμετωπίσουμε 
το προβλημα  διότι το 
προβλημα δεν αντιμε-
τωπίζεται άμεσα, να 
φρενάρει η επιτάχυνση 
αυτής της περιπέτειας, 
διότι σε αυτή την πε-
ρίπτωση τα πράγματα 
μέχρι τα Χριστούγεννα 
θα γίνουν πολύ δύσκο-
λα. 

Προβλέπεται ένα νέο 
γενικό lockdown; 
Δεν είμαι ειδικός,εγώ 
σαν πολιτικός ακούω 
τους ειδικούς και στη-
ρίζω τις αποφάσεις 
τους. 

Πολιτικά ένα γενικό 
lockdown, ποσό θα 
στοίχισει την κυβέρ-
νηση. 

Ακούστε, ούτε αυτό 
δεν είναι το σωστό. Το 
σωστό ερώτημα είναι 
τι πρέπει να κάνουμε 
για να μην  εχουμε νε-
κρούς, τι πρέπει να κά-
νουμε και για να εμβο-
λιαστεί ο πληθυσμός 
και άλλοι άνθρωποι 
με άλλα νοσήματα ανά 
κάνουν προληπτικούς 
ελέγχους και μετά να 
μας πουν οι ειδικοί τι 
να κάνουμε και εμείς 
να τα υλοποιήσουμε. 
Και να σας πω και κάτι 
άλλο, εγώ ξέρω ότι το 
Βέλγιο πέρυσι κράτησε 
το λιανεμπόριο ανοι-
χτό, κράτησε κομμάτια 
της οικονομίας ανοιχτά 
και έβαλε κάποιους 
άλλους περιορισμούς 
για να αντιμετωπίσει 
την πανδημία. Εγώ 
δεν θέλω να κλείσω η 
οικονομία όλη, σε κα-
μία των περιπτώσεων 
αλλα μπορούν να πά-

ρουν  μέτρα υγειονομι-
κής προστασίας τέτοια 
που και η οικονομία μα 
λειτουργεί αλλα και 
εμείς να είμαστε ποιο 
προσεκτικοί, τηρώντας 
τα μέτρα αυτά. 

Τα προγράμματα 
ενίσχυσης των επι-
χειρήσεων σας κα-
λύπτουν, διότι υπάρ-
χουν αντιδράσεις 
από τους επαγγελ-
ματίες.

Συγκριτικά με αλλα ευ-
ρωπαϊκά κράτη η Ελ-
λάδα έχει πάρει παρά 
πολλά χρήματα, παρά 
πολλά χρήματα. Αυτή 
είναι η αλήθεια, για να 
είμαστε δίκαιοι. Τώρα, 
το πως μοιράζονται 
αυτά τα χρήματα, εγώ 
έχω πει από πέρυσι ότι 
θα έπρεπε να πάνε αξι-
οκρατικά βασει τζίρων 
προηγούμενων ετών 
και όχι οριζόντια όπως 
και έγινε. Έπρεπε δη-
λαδή να πάρουν τους 
τζιρους των ετών πριν 
την πανδημία δυο τρία 
χρόνια να συγκρίνουμε 
με την πανδημία και να 
περνούν οι επιχειρή-
σεις αναλογικά τα χρή-
ματα, αυτό δεν έγινε. 

Ανδρουλάκης
Κύριε Μητσοτάκη χρειάζονται γρήγορες αποφάσεις…
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Κύμα ακρίβειας
Δείτε σε ποια προϊόντα αυξάνεται η τιμή έως 15% - Ολη η λίστα

Ανατιμήσεις έως και 
15% σε δεκάδες προϊ-
όντα αναμένεται να γί-
νουν το επόμενο διάστη-
μα, με τις βιομηχανίες 
τροφίμων και τις εμπο-
ρικές επιχειρήσεις να 
έχουν προγραμματίσει 
αυξήσεις, που θα περά-
σουν στα ράφια των κα-
ταστημάτων τροφίμων, 

ακόμη και για τον ερχό-
μενο Ιανουάριο.

Του Δημήτρη Χριστούλια

Ηεκρηκτική αύξηση στο 
φυσικό αέριο κατά 132% 
σε έναν χρόνο, στα καύσι-
μα και στο ηλεκτρικό ρεύμα 
συμπαρασύρει τις τιμές βα-
σικών αγαθών, προκαλώ-

ντας τη δυσαρέσκεια των 
καταναλωτών οι οποίοι 
καλούνται να δαπανήσουν 
αρκετά περισσότερα χρή-
ματα για να μπορέσουν 
να καλύψουν τις βασικές 
μηνιαίες τους ανάγκες δι-
ατροφής, μετακίνησης και 
θέρμανσης των κατοικιών 
τους.

Σύμφωνα με αποκλειστικά 
πληροφορίες του real.gr οι 
αυξήσεις θα γίνουν σε μια 
ευρεία γκάμα βασικών αγα-
θών όπως είναι τα τρόφιμα. 
Ανατιμήσεις που έρχονται 
να προστεθούν σε αυτές 
που έχουν γίνει σε εκατο-
ντάδες προϊόντα ιδιαίτερα 
από τον Σεπτέμβριο μέχρι 
σήμερα.

Το αξιοσημείωτο όμως που 
αποκαλύπτει σήμερα το 
real.gr είναι ότι εκτός από 
τις αυξήσεις στις τιμές που 
θα πραγματοποιηθούν σε 
δεκάδες προϊόντα μέχρι το 
τέλος χρόνου, έχουν προ-
γραμματισθεί και ανατιμή-
σεις για τον Ιανουάριο του 
2022. Ειδικότερα σύμφωνα 
με στοιχεία που έχει στην 
διάθεσή του το real.gr, 
προγραμματίζονται, μετα-
ξύ άλλων, ανατιμήσεις στα 
εξής προϊόντα:

*Τυριά έως 15%
*Όσπρια: 2%-12%
*Σοκολατοειδή: 5%-11%
*Σακούλες απορριμμάτων: 
6%-10%
*Παξιμάδια: 4%
*Δημητριακά: έως 6%

*Μπαταρίες: 8%
*Πατατάκια: 4,5%
*Φρυγανιές: 5,5%
*Ελιές: 7%
*Μπάρες δημητριακών: 
3,5%
*Φασόλια: 4%
*Αυγά: 2%
*Μαργαρίνες: 5%
*Νερά - χυμοί: έως 15%

Μπαράζ αυξήσεων

Αυξήσεις που έρχονται να 
προστεθούν σε αυτές που 
βρίσκονται σε πλήρη εξέ-
λιξη και αφορούν: Ελαιό-
λαδα (11%), χαρτικά (3%), 
απορρυπαντικό (19%), 
δημητριακά (12%), ελληνι-
κός καφές (4,5%), αλεύρι 
(5%-10%), ρύζι (10%), φα-
κές (17%), ζυμαρικά (9%), 

ζάχαρη (6%), τυροκομικά 
(12%), κατεψυγμένα ψάρια 
(13%), κατεψυγμένα λα-
χανικά (25%), μαργαρίνες 
(4%), κατεψυγμένες πατά-
τες (3,5%), κατεψυγμένες 
ζύμες (4%), αναψυκτικά 
(4%).

Σημειώνεται ότι πρόκειται 
για μεμονωμένες ανατι-
μήσεις και δεν αφορούν 
το σύνολο των εταιρειών 
που παράγουν και εμπο-
ρεύονται τα συγκεκριμένα 
προϊόντα. Ανατιμήσεις που 
θα περνούν σταδιακά στα 
ράφια των σούπερ μάρκετ 
ανάλογα με τα αποθέματα 
που έχουν στις αποθήκες 
τους τα μεγάλα καταστή-
ματα τροφίμων.

Επίδομα θέρμανσης
Μικρή καθυστέρηση στο άνοιγμα της πλατφόρμας για τις αιτήσεις

Την Παρασκευή 12 Νο-
εμβρίου ή στις αρχές 
της επόμενης εβδομάδας 
αναμένεται να ανοίξει η 
πλατφόρμα myΘέρμαν-
ση της Ανεξάρτητης Αρ-
χής Δημοσίων Εσόδων 
για να γίνουν οι αιτήσεις 
από τους δικαιούχους 
του επιδόματος θέρμαν-
σης. 

Του Δημήτρη Χριστούλια

Ολόγος για την μικρή κα-

θυστέρηση σε σχέση με 
τους αρχικούς σχεδιασμούς 
είναι ότι την Πέμπτη, 11 
Νοεμβρίου, θα υπογραφεί 
η τροπολογία που θα επι-
τρέψει την έκδοση της Κοι-
νής Υπουργικής Απόφασης 
με τους δικαιούχους και 
τα κριτήρια για την κατα-
βολή του επιδόματος θέρ-
μανσης. Αμέσως μετά την 
έκδοση της Κοινής Υπουρ-
γικής Απόφασης θα δοθεί 
το πράσινο φως για να 
ανοίξει η πλατφόρμα για 

τις αιτήσεις από τους δικαι-
ούχους. Παρότι θα υπάρξει 
μια μικρή καθυστέρηση στο 
άνοιγμα της πλατφόρμας, 
δεν αλλάζει, μέχρι στιγμής 
τουλάχιστον, το χρονοδιά-
γραμμα για την πληρωμή 
των πρώτων δικαιούχων. 
Έτσι έως τις 10 Δεκεμβρί-
ου αναμένεται να λάβουν 
ακριβώς την ίδια επιδότηση 
όσοι δικαιούχοι την έλαβαν 
και πέρυσι. Αν δικαιούνται 
μεγαλύτερο επίδομα, θα 
το λάβουν μέχρι το τέλος 

Δεκεμβρίου, όπως και όλοι 
οι νέοι δικαιούχοι που θα 
έχουν κάνει την αίτησή 
τους και θα έχουν βάλει 
πετρέλαιο θέρμανσης δι-
πλάσιας αξίας σε σχέση με 
το επίδομα που δικαιού-
νται. Επίσης αυξάνονται οι 
δικαιούχοι της επιδότησης 
που θα αγοράσουν καυσό-
ξυλα ή πέλετ. Μέχρι πέρυσι 
την λάμβαναν μόνο όσοι 
έμεναν σε οικισμούς με λι-
γότερους από 2.500 κατοί-
κους, ωστόσο φέτος θα την 
λάβουν όσοι μένουν σε οι-
κισμούς με λιγότερους από 
3.500 κατοίκους.

Οι δικαιούχοι και τα ποσά 
που θα λάβουν

Υπενθυμίζεται ότι το επίδο-
μα πετρελαίου θέρμανσης 
είναι αυξημένο φέτος από 
20 έως 100 ευρώ και κυ-
μαίνεται από 100 έως 750 

ευρώ. Ειδικότερα είναι αυ-
ξημένο κατά 36% για οικο-
γένεια χωρίς παιδιά, κατά 
59% για οικογένεια με δύο 
παιδιά και κατά 68% για οι-
κογένεια με 3 παιδιά. Η τιμή 
βάσης του επιδόματος έχει 
αυξηθεί από τα 220 στα 
300 ευρώ το οποίο πολ-
λαπλασιάζεται με βαθμοη-
μέρες, με συντελεστές από 
0,12 έως 1,62. Για παρά-
δειγμα ένας κάτοικος στο 
Μαρούσι με συντελεστή 
0,57 δικαιούται επίδομα 
θέρμανσης 171 ευρώ. Επί-
σης, υπάρχει προσαύξηση 
της επιδότησης κατά 20% 
για κάθε τέκνο από 10% 
που ίσχυε πέρυσι. Αύξηση 
σε σχέση με πέρυσι υπάρχει 
και στα εισοδηματικά κριτή-
ρια τα οποία για τους άγα-
μους αυξάνονται από τα 
12.000 σε 14.000 ευρώ και 
για τους έγγαμους με παι-
διά κατά 3.000 ευρώ, αυ-

ξημένο κατά 1.000 ευρώ. 
Διεύρυνση υπάρχει και στα 
περιουσιακά στοιχεία με το 
σύνολο της αντικειμενικής 
αξίας να αυξάνεται για τον 
άγαμο από τα 130.000 σε 
180.000 ευρώ και για τους 
έγγαμους από 250.000 σε 
300.000 ευρώ.

Δεν μπορούν να ζεστάνουν 
το σπίτι τους

Την ίδια στιγμή απογοη-
τευτικά είναι τα στοιχεία 
της Eurostat, σύμφωνα 
με τα οποία το 16,7% των 
Ελλήνων αδυνατούν να ζε-
στάνουν επαρκώς το σπίτι 
τους. Πρόκειται για το πέ-
μπτο υψηλότερο ποσοστό, 
μετά από Βουλγαρία, Λι-
θουανία, Κύπρο, Πορτογα-
λία, με τον μέσο όρο της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης να 
είναι πολύ χαμηλότερα και 
συγκεκριμένα στο 8%.
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΙΔΑΝΙΚΟΙ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΙ 
ΚΑΙ Η ΑΝΕΛΙΞΗΣ ΤΟΥΣ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΔΙΏΡΥΓΑ ΤΗΣ ΚΟΡΙΝΘΟΥ

Το τολμηρό σχέδιο της διάνοιξης της Διώρυγας της Κορίνθου ανήκει στη Βασίλισσα Αμα-
λία. Με τη δική της επιμονή, ο Όθων σχημάτισε επιτροπή, κυρίως από Βαυαρούς ειδικούς, 
για να μελετήσουν το θέμα. Τα συμπεράσματα της επιτροπής ήταν απογοητευτικά. Το έργο 
ήταν ακατόρθωτο! Οι σύμβουλοι του Όθωνα που από την αρχή είχαν εκφράσει την δυσπι-
στία τους για το έργο, έπεισαν τον Όθωνα να εγκαταλείψει το έργο. Τότε ανέλαβε δράση 
η Αμαλία. ‘’Είσαι βασιλιάς’’ του είπε. ‘’Δεν είσαι πολιτικός. Είσαι αρχηγός του ‘Εθνους και 
πρέπει τα σχεδία σου να είναι μεγάλα’΄. Και συνέχισε: ‘’έχεις ιερό καθήκον να μην εγκα-
ταλείπεις μεγαλεπήβολα έργα ακόμα και αν έχεις εναντίον σου όλο το λαό που μπορεί να 
είναι αδαής’’. Έτσι, ο Όθωνας συγκρότησε δεύτερη επιτροπή, από το Βαυαρό Κρόνιγ. Η 
επιτροπή αυτή αποφάνθηκε ότι το έργο ήταν ακατόρθωτο! Δικαίωση της Αμαλίας. Όμως 
το έργο εγκαταλεήφθηκε για οικονομικούς λόγους. Όταν τελικά έγινε, επιβεβαιώθηκε η 
έμπνευση της Αμαλίας. 

ΘΑΛΗΣ Ο ΜΙΛΗΣΙΟΣ
Ρωτήσανε κάποτε τον Θαλή:

-‘’Τι είναι το ωραιότερον;’’
-‘’Η φύσις’’ απάντησε, ‘’επειδή είναι ποίημα του θεού.’’
-‘’Τί είναι καθολικότερον;’’
-‘’Η αρετή’’, απάντησε, ‘’διότι με την καλή της χρήση 
καθιστά και όλα τα άλλα χρήσιμα’’
-‘’τι είναι το πλέον παρηγορητικόν’’;
-‘’Ο καιρός που περνά’’, απάντησε, ‘’διότι αυτός κλεί-
νει τις πληγές’’.

16.11.1852 Ιδρύεται το περίφημο ξενοδοχείο της ‘Με-
γάλης Βρετανίας’ στην Αθήνα.

16.11.1922 Πέντε πολιτικοί και ο αρχιστράτηγος του 
Μικρασιατικού στρατού μας, εκτελούνται στο Γουδί, 
ως υπεύθυνοι της καταστροφής.

17.11.1973 Φοιτητική εξέγερση στο Πολυτεχνείο, 
που τελικά κομματικοποιήθηκε και κατεστάλη υπο του 
Στρατού. (γεγονότα πολυτεχνείου)

.......................................................................................................................
‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

‘’ Κάθε χρόνο 
χιλιάδες γο-
νείς αναζητούν 
καθηγητές για 
ενισχυτική δι-
δασκαλία στα 
παιδιά τους που 
θα τα βοηθή-
σουν να γίνουν 
το καλύτερο 
που μπορούν’’

Κάθε χρόνο χιλιάδες καθη-
γητές στα σχολεία προ-
σπαθούν να εμπνεύσουν 

τους μαθητές τους και να τους 
βοηθήσουν να αγαπήσουν το 
σχολείο και τη μάθηση.

 Όλοι αυτοί οι καθηγη-
τές υπηρετούν ένα επάγγελμα-
λειτούργημα καθώς εισβάλουν 
στη ζωή εκατοντάδων μαθητών 
που ‘’διψούν’’ για κατανόηση, 
για ψυχολογική υποστήριξη και 
ουσιαστικά πρότυπα. Ας μη ξε-
χνούμε ότι τα περισσότερα παι-
διά της νέας γενεάς είναι πιο ει-
λικρινή και δυναμικά, πλήττουν 
εύκολα και ζητούν επιχειρήματα 
και κίνητρα για να φέρουν εις 
πέρας οτιδήποτε τους ανατεθεί. 

 Επιπλέον, πολλά παι-
διά στην εφηβική κυρίως ηλι-
κία νιώθουν ματαιοδοξία και δε 
βρίσκουν νόημα στο να γίνουν 
καλοί μαθητές ή να σπουδά-
σουν λόγω της κοινωνικο-οικο-
νομικής κατάστασης της χώρας 
μας.

 Επομένως, εύκολα κα-
τανοούμε πόση ευελιξία, ικα-
νότητα, ΄΄πειθώ΄΄ και ευρημα-
τικότητα χρειάζεται πλέον ένας 
καθηγητής ώστε να μπορέσει 
αγόγγυστα να πείσει τους πιο 
δύσπιστους και μη συνεργάσι-
μους μαθητές να αγαπήσουν 
τη μάθηση και να ‘’απογειώσει’’ 
τους πιο δεκτικούς  και καλούς 
μαθητές. 

 Συμπεραίνουμε, ότι  οι 
μαθητές δεν έχουν ανάγκη  από 
έναν καθηγητή που απλά κατέ-
χει γνώσεις και εξειδίκευση σε 
κάποιο γνωστικό αντικείμενο, 
αλλά από έναν καταρτισμένο 
εκπαιδευτικό-καθηγητή ο οποί-
ος θα είναι ο μέντοράς τους, το 
πρότυπό τους, θα τον θαυμά-
σουν και θα δημιουργήσει ένα 
ευχάριστο εκπαιδευτικό κλίμα 
κατά τη διάρκεια της εκπαιδευ-
τικής διαδικασίας. Ο ιδανικός 
καθηγητής είναι ο εκπαιδευτικός 
που θα τους δείξει να’ χτίζουν 
γέφυρες’ στα χάσματα που τους 
δυσκολεύουν να εκπληρώσουν 
τα όνειρά τους. Άλλωστε, οι μα-

θητές είναι αυστηροί κριτές και 
είναι μύθος ότι προτιμούν και 
αγαπούν τους καθηγητές που 
απλά τους κάνουν αστεία, δεν 
τους βάζουν σχολικές εργασίες 
και αντικαθιστούν το μάθημα με 
παιχνίδια. 

 Ποιος αλήθεια είναι ο 
ιδανικός εκπαιδευτικός στα μά-
τια των παιδιών μας;

 Μελέτες αποδεικνύουν 
ότι οι μαθητές:

 Θαυμάζουν τους εκπαι-
δευτικούς που είναι περιποιημέ-
νοι, ήρεμοι ευδιάθετοι και υπο-
μονετικοί.

  Έχουν ανάγκη από εκ-
παιδευτικούς καθηγητές που 
δείχνουν ειλικρινές ενδιαφέρον 
για αυτά όπως  και για  τα προ-
βλήματα και τις αδυναμίες τους. 

 Επιζητούν να δημιουρ-
γήσουν σχέσεις εμπιστοσύνης 
με τους καθηγητές τους και 
αντιπαθούν οποιαδήποτε υπε-
ροπτική στάση ενός παντογνώ-
στη-καθηγητή που προσπαθεί 
να τους επιδεικνύει συνεχώς το 
λάθος τους.

 Εκτιμούν καθηγητές 
που τους σέβονται ως προσω-
πικότητες και δεν τους θεωρούν 

υποδεέστερους

 Αγαπούν τους καθηγη-
τές που είναι δίκαιοι, ειλικρινείς 
και ξεκάθαροι στους κανόνες 
της τάξης τους, στους στόχους 
του μαθήματός τους και στο τι 
επιζητούν από αυτούς.

 Εμπιστεύονται καθηγη-
τές που έχουν αυτοπεποίθηση, 
είναι άρτια εκπαιδευμένοι στη 
διδασκαλία και άψογα καταρτι-
σμένοι στο γνωστικό αντικείμε-
νο που διδάσκουν.

 Κανείς  λοιπόν δε μπο-
ρεί να θεωρήσει ότι το να είναι 
κάποιος ο ιδανικός καθηγη-
τής-εκπαιδευτικός είναι εύκολη 
υπόθεση. Του εναντίον, η ζωή 
ενός ιδανικού εκπαιδευτικού-
καθηγητή είναι μια αδιάλειπτη 
προσπάθεια εξειδίκευσης και 
αυτοβελτίωσης. 

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

 Η κυρία Π.Λ  σχολιάζει: ‘ 
Με αφορμή την πρόσφατη έναρ-
ξη της εκπαιδευτικής μου ιδιό-
τητας ως Μουσικός σε σχολείο 
θα ήθελα να σχολιάσω το πόσο 
σημαντικό είναι να καλλιεργή-
σουμε από την αρχή σωστές και 
ουσιαστικές σχέσεις με τα παιδιά 
ώστε να μπορέσουμε να χτίσου-
με σε αυτές σχέσεις σεβασμού. 
Τα παιδιά διαπιστώνω ότι είναι 
δύσπιστοι και θέλουν να πιστούν 
για να αρχίσουν να επενδύθουν 
και να <<δίνουν>> σε ένα καθη-
γητή…’

 Αγαπητή κυρία, δυστυ-
χώς λόγω οικονομίας χώρου 
δεν ήταν εφικτό να δημοσιευτεί 
ολόκληρο το αξιόγο e-mail σας. 
Έχετε απόλυτο δίκιο που δίνε-
ται έμφαση στην δημιουργία 
καλών σχέσεων με τα παιδιά 
και πώς να γίνουμε ιδανικοί κα-
θηγητές για αυτά ώστε να μας 
σεβαστούν και να συμμετέχουν 
ενεργά στην εκπαιδευτική δι-
αδικασία. Ο αγώνας μας είναι 
δύσκολος αλλα και ευχάριστος.

Ευχές για επιτυχία
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Συντριπτικά υπέρ 
του εμβολίου για την 
Covid-19 είναι οι παι-
δίατροι διαδραμα-
τίζοντας έναν πολύ 
σημαντικό ρόλο στην 
επιχείρηση «πειθούς» 
εφήβων από 12 ετών 
και πάνω, ηλικίες που 
έχουν λάβει το «πρά-
σινο φως» για εμβο-
λιασμό. Το 95% των 
παιδιάτρων συστήνει 
στους γονείς να προ-
χωρήσουν σε εμβολια-
σμό των παιδιών τους.

Σύμφωνα με τα αποτε-
λέσματα μελέτης που 
πραγματοποιήθηκε 
από την εταιρία ALCO, 
η μεγάλη πλειοψηφία 
των παιδιάτρων συ-
στήνει τον εμβολιασμό 
κατά του κορωνοϊού. 
Ένα 5% των παιδιά-
τρων δεν το συστήνει, 
με το 61% αυτού του 
ποσοστού να αιτιο-

λογεί την άποψή του 
αναφέροντας ότι το 
εμβόλιο δεν έχει δο-
κιμαστεί αρκετά. Το 
23% πιστεύει ότι είναι 
καλύτερο τα παιδιά 
να περάσουν τη νόσο, 
το 8% κρίνει ότι δεν 
χρειάζεται να γίνει το 
εμβόλιο από τα παιδιά, 
ενώ το 8% δηλώνει ότι 
ανησυχεί για τις ανεπι-
θύμητες ενέργειες του 
εμβολίου.
Επιχειρήματα

Στην αντίθετη πλευρά, 
από τους παιδιάτρους 
που τάσσονται υπέρ 
του εμβολιασμού παι-
διών, το 65% υποστη-
ρίζει ότι συστήνει το 
εμβόλιο, καθώς ακο-
λουθεί τη γνωμοδό-
τηση της Εθνικής Επι-
τροπής Εμβολιασμών. 
Το 25% δηλώνει ότι 
«ακούει» τις συστάσεις 

και τις εγκρίσεις των 
αρμόδιων διεθνών 
φορέων και αρχών, και 
ένα ποσοστό 7% υπο-
στηρίζει ότι η άποψή 
του καθορίζεται από 
τη διεθνή εμπειρία.
Οι παιδίατροι, σε πο-
σοστό 89%, πιστεύ-
ουν ότι η σύσταση 
από τους ίδιους για 
εμβολιασμό επηρεάζει 
σημαντικά την απόφα-
ση των γονέων. Μέχρι 
στιγμής και σύμφωνα 
με τα στοιχεία που πα-
ρουσιάστηκαν στη συ-
νέντευξη Τύπου, έχουν 
εμβολιαστεί κατά της 
Covid-19 170.000 
παιδιά. Παρά τη στά-
ση που διατηρούν οι 
παιδίατροι για τον 
εμβολιασμό παιδιών 
και εφήβων, όμως δεν 
έχει καταφέρει, ακόμη 
τουλάχιστον, μεγάλος 
αριθμός παιδιάτρων 
να συμμετάσχει στην 

εμβολιαστική εκστρα-
τεία.

Το «κουδούνι» χτυ-
πά για τον εμβολι-
ασμό των μαθητών 
Γυμνασίου-Λυκείου
Στην κρισιμότητα του 
εμβολιασμού παιδιών 
και εφήβων 12-17 
ετών αναφέρθηκε επι-
σταμένως ο Ιατρικός 
σύλλογος Καβάλας, 
μετά τη ραγδαία αύξη-
ση νέων κρουσμάτων 
στη συγκεκριμένη ηλι-
κιακή ομάδα. Για τον 
λόγο αυτό μέλη του 
Ιατρικού Συλλόγου 
Καβάλας, προχώρησαν 
στην ενημέρωση των 
μαθητών γυμνασίου 
και λυκείου, πάνω στα 
θέματα του εμβολια-
σμού.

Δημήτρης Συμεωνί-
δης (Παιδίατρος)

Μόνο μέσω του εμ-
βολιασμού προστα-
τεύεται η υγεία των 
μαθητών. Σαν Ιατρι-
κός Σύλλογος θεω-
ρήσαμε σημαντικό να 
ενημερώσουμε τους 
μαθητές. Ήταν ευ-
χάριστη έκπληξη ότι 
υπήρχε μεγάλη συμμε-
τοχή στον διάλογο και 
υπήρχαν μεγάλες ερω-
τήσεις από τους μαθη-
τές. Με την Μετάλλα-
ξη “Δέλτα” μπορεί να 
κολλήσουν ευκολότε-
ρα αλλά και να μετα-
δώσουν ευκολότερα 
τον ιό. Το δικαίωμα 
του παιδιού στην Υγεία 
είναι ανώτερο από την 
λανθασμένη πρόθεση 
του γονιού του στο να 
μην το εμβολιάσει.

Σταυρούλα Μπου-
σμουκίλια (Πνευμο-
νολόγος)

  Το θέμα που 
εγώ διαπραγματεύ-
τηκα με τους μαθητές 
ήταν οι παρατεταμένες 
βλάβες από τη νόσηση 
με κορωνοϊό. Υπάρ-
χουν άνθρωποι που 
λένε ας νοσήσω και θα 
αποκτήσω ανοσία από 
τη νόσηση. Υπάρχει 
όμως ένα 2-10% αυ-
τών που νοσούν που 
εμφανίζουν παρατετα-
μένη νόσο covid-19. 
Μάλιστα αρκετοί από 
αυτούς που έχουν νο-
σήσει ελαφρά, τα συ-
μπτώματα τους μπορεί 
να κρατήσουν ακόμα 
και παραπάνω από 4 
εβδομάδες. Η νόση-
ση μπορεί να αφήσει 
ακόμα νευρολογικά 
και ψυχολογικά προ-
βλήματα. Μπορεί να 
αφήσει κόπωση, κατά-
θλιψη και άγχος.

«Ναι» στο εμβόλιο κατά της COVID-19, λένε οι παιδίατροι



Με την Επίσημη Τελετή 
Έναρξης στον εμβλημα-
τικό χώρο του Δημοτικού 
Θεάτρου Πειραιά, ξεκίνησε  
την Πέμπτη 11 Νοεμβρίου 
2021 στις 5.30 μμ οι εκ-
δηλώσεις του Επετειακού 
Επιστημονικού Συνεδρίου 
του ΕΟΑΕΝ με θέμα: «Η 
συμβολή της νησιωτικής οι-
κονομίας τα τελευταία 200 
χρόνια. 1821-2021».

Ένας θεσμός που δίνει το 
σημαντικότερο μήνυμα 
για την Νησιωτική Ελλάδα 
αλλά και την αξία συνολι-
κότερα των Νησιών στην 
απελευθέρωση της Ελλά-
δας αλλά και της οικονομί-
ας της χώρας.

Την έναρξη συνεδρίου τί-
μησαν με την παρουσία 

τους φυσικά οι Πρόεδροι 
των Επιμελητήριων που 
ανήκουν στον σπουδαίο 
θεσμό και όχι μόνο.

Ο Πρόεδρος λοιπόν ΕΟ-
ΑΕΝ κ. Σωτήρης Σκιαδα-
ρέσης λοιπόν υποδέχθηκε 
στον Δημοτικό Θέατρο του 
Πειραιά τους εκπροσώ-
πους της κυβέρνησης, της 
αξιωματικής αντιπολίτευ-
σης, της αυτοδιοίκησης, 
διοικητές οργανισμών και 
φορέων, της ακαδημαϊκής 
και επιμελητηριακής κοινό-
τητας.

Αξίζει να σημειωθεί ότι την 
κυβέρνηση και τον πρωθυ-
πουργό εκπροσώπησε ο κ. 
Νίκος Παπαθανάσης, την 
αξιωματική αντιπολίτευση 
ο βουλευτής Δωδεκανή-

σων του ΣΥΡΙΖΑ και πρώην 
Υπουργός κ. Νεκτάριος Σα-
ντορινιός αλλά και φυσικά 
ο Πρόεδρος της Κεντρικής 
Ενωσης Επιμελητηρίων Ελ-
λάδος κ. Γιάννης Χατζηθε-
οδοσίου

Στην έναρξη ωστόσο του 
συνεδρίου το παρών έδω-
σε και ο Πρόεδρος ΓΣΕΒΕΕ 
κ. Γιώργος Καββαθάς αλλά 
και ο Πρόεδρος του Επιμε-
λητηρίου Πειραιά κ. Γιάννης 
Βουτσινάς.

Την έναρξη των ομιλιών 
πραγματοποίησε ο κ. Νι-
κόλαος Μιχαλίτσης Επι-
κοινωνιολόγος Μ. Α. και 
επιστημονικός σύμβουλος 
Συντονιστής Επετειακών 
Δράσεων 2021.

Οι εργασίες του συνεδρίου 
ξεκινούν το πρωί της Πα-
ρασκευής 12 και θα ολο-
κληρωθούν το Σάββατο 13 
Νοεμβρίου.

Στις έντεκα (11) θεματικές 
ενότητες έχουν εγγραφεί 
ως εισηγητές περισσότεροι 
από 60 ομιλητές από όλους 
τους χώρους. Της κεντρικής 

και περιφερειακής διοίκη-
σης, της οικονομίας, των 
κοινωνικών εταίρων, της 
επιστημονικής κοινότητας 
κλπ φορέων και οργανι-
σμών.

Στην 20μελή επιστημονική 
του συνεδρίου μετέχουν 
εκπρόσωποι από δώδε-
κα (12) πανεπιστημιακά 
ιδρύματα της χώρας και 
επικεφαλής της είναι ο κα-
θηγητής Άγγελος Κότιος, 
πρύτανης του Πανεπιστημί-
ου Πειραιά.

Το επιστημονικό συνέ-
δριο του ΕΟΑΕΝ τελεί 
υπό την Αιγίδα των:

Επιτροπή «Ελλάδα 2021»

Υπουργείο Ναυτιλίας & 
Νησιωτικής Πολιτικής

Γενική Γραμματεία Αιγαίου 
& Νησιωτικής Πολιτικής

Περιφέρεια Αττικής

Ναυτικό Επιμελητήριο Ελ-
λάδας

και υπό την Επιστημονική 

Αιγίδα των:

Πανεπιστήμιο Πειραιά

Πανεπιστήμιο Αιγαίου

Χορηγοί και Υποστηρι-
κτές του συνεδρίου:

Υπουργείο Ναυτιλίας & 
Νησιωτικής Πολιτικής

Γενική Γραμματεία Αιγαίου 
& Νησιωτικής Πολιτικής

Επαγγελματικό Επιμελητή-
ριο Πειραιά

Εμπορικό & Βιομηχανικό 
Επιμελητήριο Πειραιά

Λιμένας Κέρκυρας

Κεντρική Ένωση Επιμελη-

τηρίων Ελλάδας (ΚΕΕΕ)
Γενική Συνομοσπονδία 
Εμπόρων Βιοτεχνών Ελλά-
δας (ΓΣΕΒΕΕ)

ΟΠΑΝ – Δήμου Πειραιά

Χορηγοί Επικοινωνίας 
του συνεδρίου:

Όμιλος Alter Ego (MEGA, 
ΒΗΜΑ, ΤΑ ΝΕΑ, ΟΙΚΟΝΟ-
ΜΙΚΟΣ ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ, 
in.gr)

Ena Channel

Ένωση Ανταποκριτών Ελ-
ληνικού Τύπου Εξωτερικού

www.limnosreport.gr
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Επιστημονικό Συνέδριο του ΕΟΑΕΝ | «Η συμβολή της νησιωτικής 
οικονομίας τα τελευταία 200 χρόνια. 1821-2021»

Με δυναμική παρουσία 
το Επιμελητήριο Καβάλας 
συμμετείχε στο  Επετειακό  
Επιστημονικό  Συνέδριο 
του ΕΟΑΕΝ με θέμα: «Η 
συμβολή της νησιωτικής 
οικονομίας τα τελευταία 
200 χρόνια. 1821-2021», 
το οποίο πραγματοποιεί-
ται από την Παρασκευή 12 
Νοεμβρίου εώς και το Σάβ-
βατο 13 Νοεμβρίου στον 

εμβληματικό χώρο του Δη-
μοτικού Θεάτρου Πειραιά.

Η έκπληξη ωστόσο ήρθε 
και όταν μία νέα επιστήμο-
νας και πιο συγκεκριμένα 
η δικηγόρος Παρ’ Αρείω 
Πάγο κα. Γεωργία Χιόνη 
παρουσίασε την δική της 
ομιλία και εισήγηση του 
συνεδρίου στην έναρξη του 
συνεδρίου και πιο συγκε-

κριμένα στην θεματική ενό-
τητα ” Η Συμβολή των νη-
σιών και της ναυτιλίας στην 
Επανάσταση του 1821 και 
στη δημιουργία του Ελ-
ληνικού Κράτους.” Κύριος 
συντονιστής της θεματικής 
ενότητας  ήταν ο κ. Στέφα-
νος Μίλεσης, συγγραφέας, 
Πρόεδρος Φιλολογικής 
Στέγης Πειραιώς ενώ υπό-
λοιποι εισηγητές ΄ταν ο κ. 
Δημήτριος Κάσσης, Διδά-
κτωρ ΕΚΠΑ, ο κ. Παντελής 
Λεγάτος , Πρόεδρος Επιμε-
λητηρίου Χίου και Α’ Αντι-
πρόεδρος ΕΟΑΕΝ.

Η εισήγηση της κα. Γεωργί-
ας Χιόνη αξίζει να σημειω-
θεί ότι έλαβε εντυπωσιακές 
κριτικές και ανέδειξε με τον 
καλύτερο τρόπο την ιστο-
ρία της Θάσου. Η κα. Χιό-
νη με την εισήγησή της με 

θέμα 
”Η συμβολή της θασια-
κής ναυτιλίας στη δημι-
ουργία του ελληνικού 
κράτους και στην ανά-
πτυξη της νησιωτικής οι-
κονομίας.”, 
αναφέρθηκε στην ναυτι-
λιακή κίνηση των Θασίων 
όπου χάνεται στα βάη των 
πρώτων σκοτεινών χρόνων 
της τουρκοκρατίας. Οι συ-
νεχείς μάλιστα πειρατικές 
επιδρομές τόνισε η κα. Χιό-
νη που δέχθηκαν οι παράλι-
οι οικισμοί της Θάσου είχαν 
ως αποτέλεσμα άλλοι από 
αυτούς να καταστραφούν , 
άλλοι να εγκαταλειφθούν.

Ταυτοχρόνως η κα. Χιόνη 
αναφέρθηκε και στο θα-
λασσινό ταξίδι που ως τα 
μέσα του 19ου αι. ,απο-
τελούσε πραγματική δο-

κιμασία και περιπέτεια. Οι 
ταξιδιώτες μάλιστα έπρεπε 
να σκεφθούν και την περί-
πτωση της μη επιστροφής 
και αυτός ήταν και ο λόγος 
που πολλοί από αυτούς , 
όταν επιχειρούσαν μακρινά 
ταξίδια, συνέτασσαν και τις 
διαθήκες τους, τις οποίες 
και ανακαλούσαν όταν επέ-
στρεφαν.

Επιπλέον η κα. Χιόνη ανα-
φέρθηκε και στην ιδιαίτερη 
άνθιση που γνώρισε η Θά-
σος από τα μέσα του 19ου 
αι., όταν οι εξαγωγές των 
δασικών προϊόντων της 
πολλαπλασιάστηκαν και 
επειδή τα πλοία των Θασί-
ων ήταν μικρής χωρητικό-
τητας οι έμποροι αναγκά-
ζονταν πολλές φορές να 
ναυλώσουν πολλά πλοία 
από την Χίο , τη Σύρο, τη 

Σμύρνη.

Οι μεγαλέμποροι μάλιστα 
της Θάσου σύμφωνα με την 
κα. Χιόνη για να αποφύ-
γουν τους ανταγωνισμούς 
αναγκάζονταν να προβαί-
νουν σε συνεταιρισμούς 
και να συνεργάζονται με 
μεγάλους εμπορικούς οί-
κους για την διάθεση των 
θασιακών προϊόντων που 
μετέφεραν όπως για παρά-
δειγμα φωτόξυλα, πευκο-
φλοιούς, ναυπηγήσιμη ξυ-
λεία, κρασί, λάδι , μέλι, και 
συνολικά τα θασιακά προ-
ϊόντα μεταφέρονταν στη 
Σμύρνη, Αλεξάνδρεια, Κων-
σταντινούπολη αλλά και σε 
πολλές άλλες ελληνικές και 
τουρκικές μαγελουπόλεις.

Η ιστορία της Θάσου εντυπωσίασε στο Επετειακό  Επιστημονικό  
Συνέδριο του ΕΟΑΕΝ

Ο Υπουργός Ναυτιλίας και 
Νησιωτικής Πολιτικής κ. 
Γιάννης Πλακιωτάκης συμ-
μετείχε και τίμησε με την 
παρουσία το Επετειακό 
Επιστημονικό Συνέδριο του 
Επιμελητηριακού Ομίλου 
Ανάπτυξης Ελληνικών Νη-
σιών που πραγματοποιείται 
στον Πειραιά.
Πιο συγκεκριμένα την 

Παρασκευή 12 Νοεμ-
βρίου μετά την ολοκλή-
ρωση του Συνεδρίου και 
των εισηγήσεων υπήρ-
ξε ειδικό γεύμα προς 
τον κ. Πλακιωτάκη στο 
Εμπορικό και Βιομηχα-
νικό Επιμελητήριο του 
Πειραιά. Ο κ. Υπουργός 
κατέφθασε στην αίθου-
σα εκδηλώσεων του 

Επιμελητηρίου ακριβώς 
στις 20.00 όπου και ανέ-
βηκε στο  βήμα και στην 
ομιλία του τόνισε την 
σημασία της νησιωτικής 
Ελλάδας αλλά και την 
σημασία για την εθνι-
κή κυριαρχία της χώρας 
αλλά και την δέσμευση 
της κυβέρνησης Μητσο-
τάκη για την βελτίωση 

της καθημερινότητας 
των Νησιών. Παράλληλα 
ο κ. Πλακιωτάκης τιμή-
θηκε από τον Πρόεδρο  
του Επιμελητηρίου Λευ-
κάδας και Πρόεδρος του 
Επιμελητηριακού Ομίλου 
Ανάπτυξης Ελληνικών 
Νησιών (Ε.Ο.Α.Ε.Ν) κ. 
Σωτήρη Σκιαδαρέσης.

Ο Υπουργός Νησιωτικής Πολιτικής Γιάννης Πλακιωτάκης στο 
Επετειακό Συνέδριο ΕΟΑΕΝ
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Κλείνουν συμβολικά τα καταστήματα τους οι επαγγελματίες εστίασης στις 
16 Νοεμβρίου

Την συμμετοχή τους 
στην κίνηση της ΠΟ-
ΕΣΕ να κλείσουν συμ-
βολικά τα καταστή-
ματα εστίασης και τα 
καφέ-μπαρ την Τρίτη 

16 Νοεμβρίου εξέ-
φρασαν στο enanews.
gr επαγγελματίες και 
εκπρόσωποι σωματεί-
ων στην Καβάλα.

Γιώργος Βαφείδης 
(Πρόεδρος Καφεζυ-
θοπώλων Καβάλας): 
Συμμετέχουμε ενεργά 
στην κινητοποίηση της 
ΠΟΕΣΕ καθώς για ακό-

μα μία φορά καλούμαστε 
να “πληρώσουμε το μάρ-
μαρο” για την προστα-
σία των ανεμβολίαστων. 
Για ακόμα μία φορά ερ-
γαλειοποιούμαστε από 

την κυβέρνηση και αυτό 
δεν πρέπει να περάσει. 
Δίνουμε κάλεσμα προς 
όλους τους συναδέλ-
φους μας την Τρίτη 16 
Νοεμβρίου στις 11 το 
πρωί στην Πλατεία Κα-
πνεργάτη.

Μάκης Κωνσταντινί-
δης (Πρόεδρος σω-
ματείου Εστίασης Κα-
βάλας): Συμμετέχει και 
το σωματείο εστίασης 
Καβάλας στην συγκεκρι-
μένη κινητοποίηση της 
ΠΟΕΣΕ. Θα παραμείνουν 
κλειστά στην πλειοψηφία 
τους τα καταστήματα της 
Καβάλας την Τρίτη 16 
Νοεμβρίου. Ελπίζουμε 
σε μαζική συμμετοχή για 
να περάσουμε ένα δυ-
νατό μήνυμα προς πάσα 
κατεύθυνση.

Γιάννης Νεστορίδης 
(Μέλος Σωματείου 
Καφεζυθοπωλών Κα-
βάλας): Δυστυχώς τα 
χρόνια της πανδημίας 
η εστίαση και τα καφέ 
επλήγησαν περισσότερο 
από όλους τους άλλους 
κλάδους. Για μία ακό-
μα φορά βρισκόμαστε 
σε δύσκολη κατάσταση 
και όχι μόνο αυτό αλλά 
πρέπει να είμαστε και η 
“τροχαία” στα ίδια μας τα 
καταστήματα προς τους 
ανεμβολίαστους αλλά 
και τους εμβολιασμέ-
νους πελάτες μας. Συμ-
μετέχουμε ενεργά στην 
κινητοποίηση της ΠΟΕΣΕ 
την Τρίτη 16 Νοεμβρίου.

Παπαθανάσης | Αυτή την στιγμή δεν συζητούμε για νέα οικονομικά μέτρα στην εστίαση
Ερώτηση του ENA 
CHANNEL προς τον  
αναπληρωτή  Υπουργό 
Ανάπτυξης και Επενδύ-
σεων, κ. Νίκο Παπαθα-
νάση σχετικά με τα νέα 
δεδομένα αλλά και τα 
νέα μέτρα της εστίασης 
έκανε πριν από λίγη ώρα 
η δημοσιογραφική ομά-
δα του ENA.

Ο κ. Υπουργός συμμετεί-
χε και εκπροσώπησε την 
κυβέρνηση στις  εκδηλώ-
σεις του Επετειακού Επι-
στημονικού Συνεδρίου 
του ΕΟΑΕΝ με θέμα: «Η 
συμβολή της νησιωτικής 

οικονομίας τα τελευ-
ταία 200 χρόνια. 1821-
2021».

Σε ερώτηση ωστόσο του 
ΕΝΑ σχετικά με τα νέα 
μέτρα και το ενδεχόμενο 
νέο ολικό lockdown οι 
απαντήσεις του κ. Παπα-
θανάση  είναι ξεκάθαρες 
προς  όλες τις πλευρές.

‘Οπως είπε, αυτή τη στιγ-
μή βρισκόμαστε στο 4ο 
κύμα της πανδημίας το 
οποίο θα μπορούσε να 
είχε αποφευχθεί αν όλοι 
είχαν εμβολιαστεί και γι 
αυτό αναγκαστήκαμε να 

πάρουμε μέτρα διατη-
ρώντας όμως μια σχετι-
κή κανονικότητα και θα 
πρέπει να τα σεβαστούν 
όλοι γιατί δεν μπορεί να 
γίνει νέο lockdown.

Πρόσθεσε δε ότι η ανα-
κοίνωση των μέτρων 
έφερε ήδη αύξηση των 
ραντεβού για εμβολι-
ασμό.

Από κει και πέρα ωστό-
σο υπενθυμίζεται ότι σε 
τοπικό επίπεδο το Σω-
ματείο Καφεζυθοπωλών 
Ν. Καβάλας έχει στείλει 
εδώ και μέρες τις δικές 

του προτάσεις σχετικά 
με τα νέα μέτρα, καθώς 
δυστυχώς η τήρηση των 
νέων μέτρων έχει φέρει 
την μείωση της κίνησης 
στην εστίαση και το Σω-
ματείο ζητά να υπάρξουν 
μέτρα ελάφρυνσης αλλά 
και οικονομικά μέτρα 
στήριξης για την συγκε-
κριμένη κατάσταση.

Ο κ. Παπαθανάσης 
ωστόσο τονίζει και ξεκα-
θαρίζει ότι το Υπουργείο 
αλλά και τα συναρμόδια 
υπουργεία το προηγού-
μενο χρονικό διάστημα 
έχουν δώσει πακέτα στή-

ριξης στις συγκεκριμένες 
επιχειρήσεις και αυτή 
την στιγμή δεν εξετάζε-
ται κανένα οικονομικό 
πακέτο στήριξης. Στην 
ερώτηση της δημοσιο-
γράφου Μαρίας Παπά-
ζογλου σχετικά και με τις 
αντιδράσεις σε τοπικό 
επίπεδο στην Καβάλα, ο 
κ. Παπαθανάσης ξεκα-
θαρίζει ότι ήδη οι επαγ-
γελματίες της εστίασης 
γνώριζαν ότι τα μέτρα 
για τον χειμώνα και τους 
εσωτερικούς χώρους θα 
ήταν αυστηρά και αυτή 
την στιγμή απλά εφαρ-
μόζονται κάποια νέα μέ-

τρα νωρίτερα λόγω του 
”επιθετικού” 4ου κύμα-
τος της πανδημίας.

”Ακούμε και κατα-
νοούμε τις δυσκολί-
ες” τονίζει ο κύριος 
Υπουργός ‘‘ωστόσο 
η προσαρμογή στην 
πραγματικότητα της 
πανδημίας είναι δύ-
σκολη και ακόμη δεν 
έχουμε τελειώσει, πρέ-
πει να εμβολιαστούμε 
για να μπορέσουμε 
να αντέξουμε και να 
βγούμε νικητές στην 
συγκεκριμένη μάχη”

Πρόσκληση Δέμπα σε Παπαθανάση για επίσκεψη στην Καβάλα
Ο Πρόεδρος του Επιμε-
λητηρίου Καβάλας βρέ-
θηκε  στις εκδηλώσεις 
του Επετειακού Επι-
στημονικού Συνεδρίου 
του ΕΟΑΕΝ με θέμα: «Η 
συμβολή της νησιωτικής 
οικονομίας τα τελευ-
ταία 200 χρόνια. 1821-
2021», την Πέμπτη 11 
Νοεμβρίου , οι οποίες 
πραγματοποιήθηκαν στο 
Δημοτικό Θέατρο του 
Πειραιά.

Στο σημαντικό ωστόσο 

συνέδριο βρέθηκε εκ-
προσωπώντας την κυ-
βέρνηση και τον Πρωθυ-
πουργό ο αναπληρωτής 
Υπουργός Ανάπτυξης και 
Επενδύσεων κ. Νίκος 
Παπαθανάσης, όπου και 
υπήρξε και ολιγόλεπτο 
τετ-α-τετ μεταξύ των 
δύο ανδρών.

Ο κ. Δέμπας δεν έχασε 
την ευκαιρία να μεταφέ-
ρει τον προβληματισμό 
του εμπορικού κόσμου 
της Καβάλας αλλά και 

της εστίασης σχετικά με 
τα νέα μέτρα αλλά και 
τα νέα δεδομένα με τα 
υποχρεωτικά rapid, PCR 
test αλλά και τα πιστο-
ποιητικά εμβολιασμού. Ο 
κ. Δέμπας μάλιστα προ-
σκάλεσε και επίσημα τον 
κ. Υπουργό στην Καβάλα 
για να να υπάρξει η γόνι-
μη συζήτηση μεταξύ των 
φορέων για την πανδη-
μία αλλά και οι προτά-
σεις των Σωματείων και 
του Εμπορικού Συλλό-
γου Καβάλας αλλά και 

να συζητηθεί και να πα-
ρουσιαστεί ο «Αναπτυ-
ξιακός Νόμος – Ελλά-
δα Ισχυρή Ανάπτυξη».

Υπενθυμίζεται ότι σε δη-
μόσια διαβούλευση τέ-
θηκε από τις 3/11/2021 
το Σχέδιο Νόμου με τίτλο 
«Αναπτυξιακός Νόμος 
– Ελλάδα Ισχυρή Ανά-
πτυξη» από τον Υπουρ-
γό και τον Αναπληρωτή 
Υπουργό Ανάπτυξης και 
Επενδύσεων κ. κ. Άδω-
νι Γεωργιάδη και Νίκο 

Παπαθανάση. Η δια-
βούλευση θα ολοκληρω-
θεί στις 17/11/2021.

Το νομοσχέδιο προωθεί 
την οικονομική ανάπτυ-
ξη της χώρας μέσω της 
χορήγησης κινήτρων σε 
στοχευμένες δραστηρι-
ότητες για τον ψηφιακό 
μετασχηματισμό των επι-
χειρήσεων, την πράσινη 
μετάβαση, τη στήριξη 
καινοτόμων επενδύσεων 
και επενδύσεων σύμφω-
να με τις προτεραιότητες 

της «Βιομηχανίας 4.0», 
την ενίσχυση της απα-
σχόλησης, τη στήριξη 
της νέας επιχειρηματι-
κότητας, καθώς και για 
την ενίσχυση των περι-
οχών που εντάσσονται 
στο Σχέδιο Δίκαιης Ανα-
πτυξιακής Μετάβασης. 
Επιπλέον, επιδιώκεται η 
βελτίωση και επιτάχυνση 
των διαδικασιών έντα-
ξης επενδυτικών σχε-
δίων στα θεσπιζόμενα 
καθεστώτα χορήγησης 
κρατικών ενισχύσεων.

Και άλλα Σωματεία στην κινητοποίηση της ΕΣΤΙΑΣΗΣ την Τρίτη 16/11
Στην κινητοποίηση δι-
αμαρτυρίας την Τρίτη 
16/11 μαζί με τον κλάδο 
της ΕΣΤΙΑΣΗΣ θα συμμε-

τάσχουν με 24ωρο κλεί-
σιμο των καταστηματων 
τους το Σωματείο Κομ-
μωτών Ν.ΚΑΒΑΛΑΣ και 

το σωματείο κρεοπωλών 
Ν.ΚΑΒΑΛΑΣ.
Επίσης τα Σωματεία 
αρτοποιών και ζαχαρο-

πλαστών δήλωσαν ότι 
την ημέρα εκείνη δεν 
θα αναπτύξουν τραπε-
ζοκαθίσματα και δεν θα 

σερβίρουν καφέ και πα-
ράγωγα αυτού ώστε να 
υπάρξει πλήρη εναρμό-
νιση με τα κλειστά κατα-

στήματα σεβόμενοι την 
προσπάθεια μας.
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ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ	–	ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00 Real Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.
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Τα Νέα των… Media!
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Ένας μετά τον άλλο οι νεο-
δημοκράτες βουλευτές της 
επαρχίας και δη των αγρο-
τικών περιοχών, μεταφέ-
ρουν στα υψηλά κυβερνη-
τικά κλιμάκια το αίτημα του 
αγροτικού κόσμου για φθη-
νό αγροτικό πετρέλαιο σε 
όλους τους αγρότες και όχι 
μόνο στους νέους και τους 
συμμετέχοντες σε συλλογι-
κά σχήματα. Επί του θέμα-
τος έχουν τεθεί βεβαίως με 
επιτακτικό τρόπο και όλες 
σχεδόν οι αγροτικές οργα-
νώσεις.

Γιάννης Πανάγος

Οι βουλευτές γίνονται για 
μια ακόμη φορά οι μεταφο-
ρείς της οργής των πολλών 

για τη διαχωριστική γραμ-
μή που θέτει η συγκεκρι-
μένη κυβερνητική επιλογή 
αλλά και τα προβλήματα 
που δημιουργεί στην αντα-
γωνιστικότητα των υγειών 
εκμεταλλεύσεων. «Τίποτα 
δεν πιστοποιεί ότι οι νέοι ή 
οι συμμετέχοντες σε συλ-
λογικά σχήματα είναι κα-
λύτεροι ή πιο παραγωγικοί 
αγρότες», τονίζει χαρακτη-
ριστικά στο  Agronews,  
50άρης επαγγελματίας από 
τη Μακεδονία, με περισσό-
τερα από 800 στρέμματα 
καλλιέργειες (δενδρώδεις 
και αροτραία) και με στόλο 
αγροτικών μηχανημάτων 
τα οποία, όπως λέει,  «καί-
νε το ίδιο πετρέλαιο με των 
νέων αγροτών».

Να αναφερθεί εδώ ότι το 
παλλαϊκό αίτημα για γενί-
κευση του μέτρου επιστρο-
φής του Ειδικού Φόρου 
Κατανάλωσης μετέφερε 
στα μέσα της εβδομάδας 
στο υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης αλλά και στο 
περιβάλλον του Μαξίμου, 
ο βουλευτής Λάρισας της 
Νέας Δημοκρατίας, Χρή-
στος Κέλλας, ενώ με ιδιαί-
τερη επιμονή το έθεσε την 
επόμενη μέρα και ο βου-
λευτής Καρδίτσας του κόμ-
ματος, Γιώργος Κωτσός.

Η αίσθηση που υπάρχει 
είναι ότι η κυβέρνηση 
από την πρώτη στιγμή 
της εν λόγω εξαγγελίας, 

από τον ίδιο τον πρωθυ-
πουργό μετράει τις αντι-
δράσεις του αγροτικού 
κόσμου και δεν θα ήθελε 
να πάρει το πολιτικό κό-
στος που επιφέρει αυτός 
ο διαχωρισμός. Αρκεί να 
αναφερθεί ότι η εξαγγε-
λία για τα 50 εκατ. ευρώ 
ενίσχυση μόνο σε νέους 
και συνεταιρισμένους, 
στο σύνολο των επαγ-
γελματιών του χώρου, 
ικανοποιεί έναν αγρότη 
και αφήνει δυσαρεστη-
μένους δύο.  

Η ανακοίνωση του Βου-
λευτή Καρδίτσας της ΝΔ,  
Γιώργου Κωτσού:
«Η επιστροφή του ειδι-
κού φόρου κατανάλωσης 
και ο εκσυγχρονισμός 
των δικτύων άρδευσης 
του ΤΟΕΒ Ταυρωπού 
και Υπέρειας – Ορφανών 
Καρδίτσας βρέθηκαν στο 
επίκεντρο της συζήτησης 
μεταξύ άλλων κατά τη 
διάρκεια της συνάντησης 
που πραγματοποίησε 
ο Βουλευτής της Νέας 
Δημοκρατίας του Νομού 
Καρδίτσας κ. Γιώργος 
Κωτσός με τον Υπουργό 
Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων κ. Σπήλιο Λι-
βανό.

Ο κ. Κωτσός όσον αφο-
ρά την επιστροφή του 
ειδικού φόρου κατανά-
λωσης στους αγρότες, 
κατέθεσε πρόταση στον 
Υπουργό με την οποία 
ζητά να γίνεται επιστρο-
φή του ειδικού φόρου 
κατανάλωσης σε όλους 
τους αγρότες. Ο κ. Κω-
τσός προέβη σε αυτή την 
κίνηση διότι το συγκεκρι-
μένο μέτρο στήριξης της 
αγροτικής οικονομίας  
αφορά μόνο τους παρα-
γωγούς που μετέχουν σε 
ομάδες παραγωγών, ή 
στο πρόγραμμα της συμ-
βολαιακής γεωργίας, ή 
σε συνεργατικά σχήματα 
και ή τους νέους αγρό-
τες.

«Από την πρώτη στιγ-
μή που εμφανίστηκαν 
αυτές οι αλλεπάλληλες 
κρίσεις, δημιουργήσαμε 
τις κατάλληλες συνθήκες 
με κύριο στόχο την προ-
στασία της ελληνικής οι-
κονομίας και πρωτίστως 
των πληττόμενων παρα-
γωγικών κλάδων όπως 
του αγροτικού τομέα 
παραγωγής. Για το λόγο 
αυτό προχωρήσαμε στην 
επιστροφή του ειδικού 
φόρου κατανάλωσης 
στους αγρότες. Ο πρω-

τογενής τομέας παραγω-
γής αποτελεί βασικό πυ-
λώνα της οικονομίας μας 
και με συνεχείς παρεμ-
βάσεις στοχεύουμε στην 
περαιτέρω ενίσχυση του. 
Έτσι, προκείμενου να 
στηρίξουμε πραγματι-
κά τον αγροτικό κλάδο, 
οφείλουμε να συμπε-
ριλάβουμε όλους τους 
αγρότες στην επιστροφή 
του ειδικού φόρου κατα-
νάλωσης», δήλωσε στον 
Υπουργό ο κ. Κωτσός.

Επιπλέον, η συζήτηση 
των 2 αντρών επικε-
ντρώθηκε και στο επεν-
δυτικό πρόγραμμα αρ-
δευτικών έργων το οποίο 
παρουσίασε ο κ. Λιβανός 
τις προηγούμενες και 
αφορά συνολικά 21 αρ-
δευτικά έργα, συνολικού 
κόστους κατασκευής 1,6 
δισ. Ευρώ. Συγκεκριμένα, 
ο κ. Κωτσός αναφέρθη-
κε στα περισσότερα από 
200 εκ. Ευρώ τα οποία 
επενδύονται από την 
κυβέρνηση στην Περιφε-
ρειακή Ενότητα Καρδί-
τσας προκειμένου να εκ-
συγχρονιστούν τα δίκτυα 
άρδευσης του ΤΟΕΒ 
Ταυρωπού και Υπέρειας 
– Ορφανών Καρδίτσας.

Πετρέλαιο σε κάθε αγρότη ζητούν οργανώσεις και βουλευτές 
επαρχίας
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Έκτακτο περιφερειακό Συμβούλιο ζητούν οι Κτηνοτρόφοι

Οι κτηνοτροφικοί σύλλογοι 
ΑΜ-Θ απέστειλαν επιστολή 
στον πρόεδρο του Περιφε-
ρειακού Συμβουλίου αιτού-
μενοι έκτακτης συνεδρία-
σης για την συζήτηση των 
προβλημάτων του κλάδου.

“Κύριε πρόεδρε του περι-
φερειακού συμβουλίου.

Οι κτηνοτροφικοί σύλ-
λογοι της ΑΜ-Θ, συνεχί-
ζουμε να βιώνουμε κα-
θημερινά την πραγματική 
συρρίκνωση της κτηνοτρο-
φίας στην περιφέρειά μας.

Τα οικονομικά προβλήμα-
τα των συναδέλφων, πολ-
λές φορές αποδεικνύονται 
αξεπέραστα και τους ανα-
γκάζουν να δραπετεύσουν 

από την κτηνοτροφία, που 
είναι πια περισσότερο τρό-
πος ζωής και μεράκι, παρά 
επάγγελμα βιοπορισμού.

Οι κτηνοτρόφοι προτιμούν 
την αξιοπρεπή αποχώρηση, 
από τη συσσώρευση χρεών.

Σίγουρα το οικονομι-
κό κέρδος, δεν είναι πια 
το βασικό κίνητρο για 
να γίνει ή να παραμεί-
νει κάποιος κτηνοτρόφος.

Τα χωριά μας ερημώνουν 
και τα σύνορα αδειάζουν, 
αφού η δημογραφική 
συρρίκνωση του γενικού 
πληθυσμού αλλά κυρίως 
των κτηνοτρόφων, που 
είναι από τους λίγους κα-
τοίκους των περιοχών 
αυτών, έρχεται ως φυσι-
κό επακόλουθο της οικο-
νομικής τους απαξίωσης.

Η χιλιοειπωμένη και πο-
λυδιαφημισμένη διατρο-
φική αυτάρκεια της πα-
τρίδας μας, συνεχίζει να 
παραμένει ένα όμορφο 
σύνθημα, που συνηθίζει 
να χρησιμοποιεί διαχρο-

νικά και διακομματικά, η 
εκάστοτε πολιτική ηγεσία 
του ΥΠΑΑΤ, χωρίς να κάνει 
τίποτα για να επιτευχθεί.

Χωρίς κτηνοτρόφους και 
ζώα όμως, κανένας σχεδι-
ασμός και κανένας στόχος 
δεν μπορεί να υλοποιηθεί.

Οι οικονομικές ενισχύσεις 
της ΚΑΠ είναι από τους 
βασικούς πόρους των κτη-
νοτρόφων και φυσικά της 
οικονομίας της τοπικής αγο-
ράς της περιφέρειάς μας.

Από το 2014 που προέ-
κυψαν τα πρώτα προβλή-
ματα με τις επιλέξιμες για 
ενισχύσεις βοσκοτοπικές 
εκτάσεις της πατρίδας μας, 
οι κτηνοτροφικοί σύλλογοι 
της ΑΜΘ δίνουμε ένα διαρ-
κή και μοναχικό αγώνα, για 
να εφαρμοστεί το δίκαιο 
και αυτονόητο για τις ενι-
σχύσεις των κτηνοτρόφων 
της περιφέρειάς μας, αλλά 
κι ολόκληρης της χώρας.

Με την ΚΥΑ 
873/55993/26.5.2015 η 
διαχείριση των βοσκοτό-

πων πέρασε θεωρητικά, 
από τους Δήμους στις Πε-
ριφέρειες. Στην πραγματι-
κότητα όμως δεν ξέφυγε 
ποτέ μέχρι σήμερα, από τη 
δικαιοδοσία του ΥΠΑΑΤ.

Από το 2014 με τους Δή-
μους και μετά το 2015 με 
τις Περιφέρειες, το ΥΠΑ-
ΑΤ πάντα αναζητούσε συ-
νενόχους στη διαδικασία 
της εικονικής κατανομής 
των βοσκοτόπων, μέσω 
της “τεχνικής λύσης”.

Η στρεβλή και άδικη κα-
τανομή των βοσκοτόπων 
στους κτηνοτρόφους της 
πατρίδας μας, ανάλογα 
με την περιφέρεια (χωρι-
κή ενότητα) που ανήκουν, 
έχει στερήσει πολλά εκα-
τομμύρια ευρώ από τους 
κτηνοτρόφους και την οι-
κονομία της περιφέρειάς 
μας, σε σχέση με κτηνοτρό-
φους άλλων περιφερειών, 
με το ίδιο ζωικό κεφάλαιο.

Με τον τρόπο κατανομής 
από το 2015 των επιλέ-
ξιμων για ενισχύσεις βο-
σκοτοπικών εκτάσεων, οι 

ενισχύσεις που στερούνται 
οι κτηνοτρόφοι της περι-
φέρειάς μας, επιμερίζο-
νται στους κτηνοτρόφους 
της υπόλοιπης χώρας.

Βρισκόμαστε μπροστά σε 
καινούριες σημαντικές 
αποφάσεις για την κατα-
νομή των βοσκοτόπων που 
πήρε, αλλά δρομολογεί να 
πάρει και στο μέλλον ενό-
ψει της ΚΑΠ 2021-2027, η 
πολιτική ηγεσία του ΥΠΑΑΤ.

Ζητάμε την άμεση σύγκλι-
ση του Περιφερειακού 
Συμβουλίου, το συντο-
μότερο δυνατό, για να 
ενημερωθεί το σώμα από 
τους εκπροσώπους μας.

Σκοπός της ενημέρωσης 
του περιφερειακού συμ-
βουλίου, είναι η κατανόη-
ση της σοβαρότητας του 
θέματος, για την ανάπτυξη 
της κτηνοτροφίας στην πε-
ριφέρειά μας και ο σχεδια-
σμός για τις συγκεκριμένες 
παρεμβάσεις που πρέπει να 
γίνουν από τη διοίκηση της 
περιφέρειας προς την κυ-
βέρνηση, για να αρθούν οι 

μέχρι σήμερα αδικίες, στις 
ενισχύσεις των κτηνοτρό-
φων της περιφέρειάς μας.

Η ενημέρωση αφορά:

Την κατανομή του Εθνι-
κού αποθέματος στους 
κτηνοτρόφους και αγρό-
τες για τα έτη 2017, 
2018, 2019, 2020.

Τις επιπτώσεις των ανω-
τέρω στην ανάπτυξη της 
κτηνοτροφίας στην περι-
φέρειά μας και στην εφαρ-
μογή της ΚΑΠ 2021-2027.

Εκτός από τη συμμετοχή 
όλων των παρατάξεων του 
περιφερειακού συμβου-
λίου, θα θέλαμε να μερι-
μνήσετε και για την πρό-
σκληση και συμμετοχή των 
βουλευτών της περιφέ-
ρειάς μας, στους οποίους 
θα κοινοποιηθεί και από 
εμάς η παρούσα επιστολή.

ΜΕ ΕΚΤΙΜΗΣΗ

Οι κτηνοτροφικοί σύλλογοι 
της ΑΜ-Θ”
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Στα δύο ( 2 ) προ-
ηγούμενα άρθρα 
αναλύσαμε αρκε-

τούς από τους τρόπους 
αύξησης της επισκεψι-
μότητας του διαδικτυ-
ακού μας τόπου, όπως 
οι μηχανές αναζήτησης, 
το email marketing, 
δημιουργία ποιοτικού 
περιεχομένου, δημιουρ-
γία εξωτερικών & εσω-
τερικών συνδέσμων & 
blogging, Πληρωμένες 
Διαφημίσεις, Διαγω-
νισμοί, Social Media, 
Βίντεο Marketing, Δι-
αφήμιση του site, RSS, 
Directory Submissions, 
Blogs & Guest Blogging, 
& Google Analytics.

Για το τρίτο ( 3 )  και τε-
λευταίο μέρος του αφι-
ερώματος, που κάνουμε 
που έχει ως στόχο την 
αύξηση της επισκεψι-
μότητας του site, θα 
αναφερθούμε σε εξίσου 
σημαντικό κομμάτια που 
θα μας βοηθήσουν στην 
αύξηση της επισκεψι-
μότητας, όπως: User 
Friendly Περιεχόμενο, 
On Page SEO,  Mobile 
Friendly Web Site, 
Facebook Marketing, 
Διαφήμιση μέσω Google 
Ad Words, Infographic 
& Remarketing.

USER FRIENDLY ΠΕ-
ΡΙΕΧΟΜΕΝΟ 
Ο βασικός στόχος της 
ιστοσελίδας δεν είναι να 
στοχεύει στην βελτιστο-
ποίηση της ως προς την 
κατάταξή της  στις μη-
χανές αναζήτησης, αλλά 

να είναι πρωτίστως χρή-
σιμη για τους επισκέ-
πτες της ιστοσελίδας.

Δημιουργώντας ένα εκ-
παιδευτικό περιεχόμενο, 
πληροφοριακού χαρα-
κτήρα, αυτόματα βελτι-
ώνεται και το SEO της 
ιστοσελίδας σας. Αυτό 
συνεπάγεται πως θα 
πρέπει να δημιουργήσε-
τε ένα περιεχόμενο, που 
θα λύνει απορίες και 
προβλήματα, θα ανακα-
λύπτει μία νέα τεχνική ή 
μέθοδο, και θα δίνει κί-
νητρο για μια νέα αγορά.   

Πρέπει να έχουμε υπό-
ψιν ότι η βελτιστοποίη-
ση για τις μηχανές ανα-
ζήτησης δεν οδηγεί σε 
κάποιο σημαντικό απο-
τέλεσμα, εάν στερείται 
ποιότητας. Γι’ αυτό θα 
πρέπει να δημιουργού-
με περιεχόμενο, που οι 
άνθρωποι θα μπορούν 
να μοιράζονται, και να 
το συστήνουν. Εδώ θα 
πρέπει να τονίσουμε 
και να έχετε κατά νου 
ότι η δημιουργία περι-
εχομένου, είναι μία δύ-
σκολη διεργασία, που 
απαιτεί χρόνο, έμπνευ-
ση, γνώσεις και δημι-
ουργικότητα, αλλά σε 
βάθος χρόνου θα μας 
φέρει σημαντική κίνη-
ση στην ιστοσελίδα μας.

ON PAGE SEO 
Τον όρο ON PAGE 
SEOπολύ πιθανόν κά-
ποιοι από εσάς να τον 
έχετε ξανασυναντήσει 
ή ξανακούσει. Τη εννο-

ούμε όμως λέγοντας 
ON PAGE SEO; Εννοού-
με την βελτιστοποίηση 
της ιστοσελίδας μας ως 
προς το τεχνικό κομμά-
τι, ώστε αυτή να γίνεται 
εύκολα προσβάσιμη από 
τις μηχανές αναζήτησης.

Πως μπορούμε όμως να 
έχουμε ένα ικανοποιη-
τικό on page SEO; Πως 
ακριβώς μπορεί να δο-
μηθεί η σελίδα μας για 
να έχουμε ορατά αποτε-
λέσματα; Εδώ θα πρέπει 
να έχουμε μεριμνήσει 
ώστε να έχουμε τα σω-
στά meta descriptions, 
να επαναλαμβάνονται 
οι λέξεις – κλειδιά μέσα 
στο περιεχόμενο κ.λ.π.

MOBILE FRIENDLY 
WEBSITE
Ένας σημαντικός παρά-
γοντας για την αύξη-
ση της επισκεψιμότη-
τας ενός site, είναι και 
η βελτιστοποίηση της 
ιστοσελίδας για mobile 
συσκευές (tablets & 
smartphones). Σήμερα 
ένα ποσοστό 65% των 
αναζητήσεων πραγμα-
τοποιείται από κινητά 
τηλέφωνα και tablets. 
Έτσι λοιπόν εάν η ιστο-
σελίδα μας δεν είναι 
βελτιστοποιημένη ως 
προς το mobile, δεν 
υπάρχει δυνατότητα να 
είναι ψηλά στις μηχα-
νές αναζήτησης, καθώς 
δεν επιτρέπεται στους 
χρήστες να έχουν καλή 
εμπειρία πλοήγησης 
, με αποτέλεσμα να 
εγκαταλείπουν γρή-

γορα την εφαρμογή.

Έτσι λοιπόν θα πρέπει να 
κινηθούμε προς την κα-
τεύθυνση εκείνη, όπου 
θα γίνει άμεσα ο επα-
νασχεδιασμός και κατα-
σκευή της ιστοσελίδας, 
που θα είναι πλήρως 
συμβατή και θα αναδι-
ατάσσει τα στοιχεία της, 
ανάλογα με το μέγεθος 
της εκάστοτε οθόνης, 
ώστε να προσφέρει άρι-
στη εμπειρία πλοήγησης 
από κινητές συσκευές.     

Μπορούμε να διαπι-
στώσουμε εάν η ιστο-
σελίδα μας είναι mobile 
optimized, προσπαθώ-
ντας να την προσπελά-
σουμε από ένα κινητό 
τηλέφωνο, ενώ μέσα 
από τα στατιστικά του 
Google Analytics, μπο-
ρούμε να δούμε τα πο-
σοστά εγκατάλειψης 
που σημειώνει για χρή-
στες που επισκέπτονται 
από mobile συσκευές.

Η μετάβαση σε ένα 
mobile optimized 
website, θα έχει σημα-
ντική επίδραση στην 
αύξησης της επισκεψι-
μότητας και του χρό-
νου παραμονής των 
χρηστών στο site μας. 
Έτσι πρέπει να κάνουμε 
μία σχεδίαση ώστε να 
είναι ορατή από κάθε 
συσκευή και να προ-
σαρμόζεται ανάλογα με 
την διάσταση της κάθε 
οθόνης. Επίσης η βελ-
τιστοποίηση ως προς 
τις mobile συσκευές, 
αποτελεί κριτήριο κα-
τάταξης για την Google.
 
FACEBOOK 
MARKETING
Το paid traffic είναι ο πιο 
γρήγορος τρόπος για να 
φέρουμε νέους επισκέ-
πτες στην ιστοσελίδα 
μας και να αυξήσουμε 
το conversion rate. Έτσι 
ένας καλός τρόπος εί-
ναι να δημιουργήσου-
με καμπάνιες Google 
Ad Words ή  Facebook 
Marketing και να μετρή-
σουμε τα αποτελέσματα 
της διαφήμισης. 

Έτσι ξεκινώντας από 
τις διαφημίσεις στο 
Facebook, μπορούμε να 
διαφημίσουμε τα προϊ-
όντα μας σε συγκεκρι-
μένο κοινό που έχει εκ-
δηλώσει συγκεκριμένα 
ενδιαφέροντα.  Η δια-

φήμιση στο Facebook 
είναι μία ευκαιρία για 
να βρούμε στοχευόμενο 
κοινό και να προωθή-
σουμε σε αυτό τα προϊ-
όντα μας και της υπηρε-
σίες μας. 

ΔΙΑΦΗΜΙΣΗ  μέσω 
GOOGLE  AD  WORDS
Πέρα από την διαφήμι-
ση στο Facebook, ένας 
άλλος τρόπος για να 
διαφημίσουμε την επι-
χείρησή μας ή τα προ-
ϊόντα μας, είναι η δια-
φήμιση μέσω Google Ad 
Words. Η πλατφόρμα 
της Google, είναι μία 
ιδανική ευκαιρία  για να 
ξεκινήσουμε μία διαφή-
μιση. Έτσι με αυτό τον 
τρόπο θα μπορέσουμε 
να καταταχθούμε σε 
υψηλές θέσεις κατάτα-
ξης για τα keywords που 
μας ενδιαφέρουν, ώστε 
να φέρουμε γρήγορα 
επισκέπτες στην ιστοσε-
λίδα μας και μετέπειτα 
πελάτες στην επιχείρη-
σή μας. 

Το Google Ad Words εί-
ναι ένα σημαντικό στοι-
χείο στα χέρια κάθε δι-
αφημιζόμενου, όχι μόνο 
για την δυνατότητα που 
του δίνει να προωθή-
σει τα προϊόντα και τις 
υπηρεσίες του  στο δι-
αδίκτυο, αλλά παρέχει 
και ένα μεγάλο πλήθος 
στατιστικών στοιχείων 
και δεδομένων.  Μέσα 
από αυτήν την διαφη-
μιστική καμπάνια, μπο-
ρούμε να αντλήσουμε 
πληροφορίες σχετικά 
με τις λέξεις – κλειδιά, 
που έχουν μεγαλύτερη 
ανταπόκριση στο κοινό, 
καθώς και τις κατηγο-
ρίες των προϊόντων και 
υπηρεσιών που παρου-
σιάζουν υψηλότερο εν-
διαφέρον. 

INFOGRAPHICS
Το Infographic είναι 
ένας υπέροχος τρόπος 
για να οπτικοποιήσουμε 
πληροφορίες και στατι-
στικά στοιχεία σχετικά 
με ένα θέμα. Παρότι η 
διαδικασία δημιουργίας 
ενός infographic είναι 
απαιτητική  διαδικασία 
και απαιτεί χρόνο, είναι 
κάτι που αγαπούν οι 
αναγνώστες και χρή-
στες του διαδικτύου. 

Το Infographic πρέπει 
να είναι σχετικό με το 
θέμα μας, και να παρέ-

χει χρήσιμες πληροφο-
ρίες με τον πιο ελκυ-
στικό τρόπο. Επίσης θα 
πρέπει να το διαδώσου-
με σε σχετικά blocks και 
ιστοσελίδες, ώστε να 
γίνει viral, και να οδηγή-
σει μεγαλύτερο traffic 
στην ιστοσελίδα μας.   
 
REMARKETING
Ο όρος όπως τον αναφέ-
ρουμε σίγουρα δεν σας 
λέει τίποτα. Όμως για 
να αντιληφτείτε την έν-
νοια του Remarketing, 
θα σας δώσω ένα παρά-
δειγμα: σίγουρα έχετε 
δει ότι σας έρχονται δι-
αφημίσεις από εταιρείες 
στις οποίες είχατε επι-
σκεφτεί στο διαδίκτυο 
στο παρελθόν. Αυτό 
είναι μία πολύ ορθή 
τακτική, αφού σύμφω-
να με έρευνα που έχει 
γίνει, οι καταναλωτές 
– πελάτες μπορούν να 
δεχτούν 8 φορές το ίδιο 
μήνυμα, για να προ-
χωρήσουν σε αγορά.
 
Το Remarketing λοιπόν 
βοηθά στην επανάλη-
ψη του μηνύματος και 
άρα στην υπενθύμιση 
της ύπαρξης της επιχεί-
ρησης στο ευρύ κοινό.

Έτσι μπορούμε να κά-
νουμε μια υπενθύμιση 
στους επισκέπτες μας 
για μία αγορά που άφη-
σαν στην μέση, ή και 
ακόμη να τους ενημε-
ρώσουμε για καινούρια 
προϊόντα ή υπηρεσί-
ες, ή νέα προσφορά.  

Μπορείτε να μας στέλ-
νετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας 
ή προβληματισμούς 
που έχετε, καθώς και 
προβλήματα που αντι-
μετωπίζετε σχετικά με 
πωλήσεις ή τεχνολο-
γία ή σε θέματα social 
media, στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να 
διαβάσετε όλα τα νέα 
για την τεχνολογία 
αλλά και τα άρθρα στο 
site: www.enanews.
gr,  στην κατηγορία: 
Οικονομία/ Τεχνολογία. 

 Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής

Αύξηση Επισκεψιμότητας Site (Μέρος 3ο)
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Σαφάρι τροχονομικών ελέγχων σε όλη τη Θράκη

10.162 έλεγχοι οχημά-
των και 1.715 παραβά-
σεις στην Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη

Στοχευμένοι τροχονο-
μικοί έλεγχοι πραγμα-
τοποιούνται από τις 
Υπηρεσίες της  Γενικής 
Περιφερειακής Αστυνο-
μικής Διεύθυνσης Ανα-

τολικής Μακεδονίας και 
Θράκης, στο πλαίσιο 
ειδικού τροχονομικού 
σχεδιασμού, με στόχο 
την πρόληψη των τρο-
χαίων ατυχημάτων και 

την ασφαλή κυκλοφο-
ρία στο οδικό δίκτυο.

Ειδικότερα, κατά την 
εβδομάδα 3 έως 9 Νο-
εμβρίου 2021, στο 
οδικό δίκτυο της Πε-
ριφέρειας Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θρά-
κης πραγματοποιήθη-
καν συνολικά 10.162 
έλεγχοι οχημάτων και 
βεβαιώθηκαν 1.715 πα-
ραβάσεις, από τις οποίες:

497 για υπερβολική τα-
χύτητα, 117 για μη χρήση 
ζώνης ασφαλείας ή προ-
στατευτικού κράνους, 
101 για παράνομη στάθ-

μευση σε θέσεις ΑμεΑ, 
πεζόδρομους, πεζοδρό-
μια, διαβάσεις πεζών, 
λεωφορειόδρομους, 42 
για κίνηση στο αντίθε-
το ρεύμα κυκλοφορίας,

34 για οδήγηση υπό την 
επήρεια αλκοόλ, 33 για 
ΚΤΕΟ, 29 για χρήση κι-
νητού τηλεφώνου κατά 
την οδήγηση, 21 για 
παραβάσεις που προ-
καλούν τρόμο, ανησυ-
χία, παρενόχληση των 
λοιπών χρηστών των 
οδών, 13 για παραβίαση 
ερυθρού σηματοδότη,

9 για φθαρμένα ελα-

στικά, 7 για παραβάσεις 
διαφημιστικών πινακί-
δων, 3 για κίνηση στην 
αριστερή λωρίδα - μη κί-
νηση στο άκρο δεξιό της 
οδού, 2 για παράνομη 
κίνηση σε πεζόδρομους, 
πεζοδρόμια, λεωφορει-
όδρομους, 807 λοιπές 
παραβάσεις του Κώδικα 
Οδικής Κυκλοφορίας.

«Η προσπάθεια για την 
πρόληψη των τροχαί-
ων ατυχημάτων και την 
ασφαλή  κυκλοφορία 
στο οδικό δίκτυο είναι 
καθημερινή και είναι 
υπόθεση όλων μας», 
σημειώνει η ΕΛΑΣ.

Σοκ στις Σέρρες 
Εγκατέλειψαν άρρωστο βρέφος 15 μηνών σε Κέντρο Υγείας

Σοκ στην κοινωνία των 
Σερρών από την εί-
δηση ότι άγνωστοι 
εγκατέλειψαν άρρω-
στο βρέφος στο Κέ-
ντρο Υγείας Ηράκλειας

Στο νοσοκομείο Σερ-
ρών φιλοξενείται τις 
τελευταίες ημέρες ένα 
βρέφος 15 μηνών το 
οποίο διεκομίσθη ασυ-
νόδευτο από το κέ-
ντρο υγείας Ηράκλειας.

Το βρέφος είχε πυ-
ρετικούς σπασμούς
Σύμφωνα με το ρεπορ-
τάζ του Επιλογές, το 

παιδί έφτασε στο Κέντρο 
Υγείας Ηράκλειας με 
πυρετικούς σπασμούς. 
Ωστόσο όταν οι για-
τροί αναζήτησαν οικείο 
πρόσωπο για το μωρό 
δεν βρήκαν κανέναν.

Το παιδί θα παραμείνει 
ως και τη Δευτέρα 
στο νοσοκομείο 
Σερρών ως ότου 
δηλαδή ολοκληρωθούν 
όλες οι απαραίτητες 
διαδικασίες που πρέπει 
να γίνουν. Στη συνέχεια 

θα μεταφερθεί στον 
Άγιο Στυλιανό στη 
Θεσσαλονίκη, εκεί 
όπου φιλοξενούνται 
ε γ κ α τ α λ ε λ ε ι μ μ έ ν α 
παιδιά και βρέφη.

 Φυλάσσεται η κλινική
Πληροφορίες του 
Επιλογές, αναφέρουν 
ότι κάθε βράδυ η 
κλινική φυλάσσεται 
από την Ελληνική 
Αστυνομία για το 
λόγο τυχόν εμφάνισης 

οικείου προσώπου 
του παιδιού και τυχόν 
αρπαγής του.  Να 
σημειώσουμε ότι από 
την πρώτη στιγμή 
τόσο το προσωπικό 
του Κ Υ Ηράκλειας 
αλλά και οι κοινωνικές 
υπηρεσίες του δήμου 
αντέδρασαν έτσι ώστε 
το παιδί να μη μείνει 
ούτε μία ώρα ακάλυπτο 
κυρίως ιατρικά.

Τον εξαπάτησε και του αφαίρεσε 9.000€

Ήρθε σε επικοινωνία 
μαζί του με το 
πρόσχημα ενοικίασης 
ακινήτου ιδιοκτησίας 

Σε εξέλιξη βρίσκονται 
οι έρευνες των 
αστυνομικών Αρχών 

της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Ορεστιάδας 
για την ταυτοποίηση 
άγνωστου μέχρι στιγμής 
δράστη, ο οποίος το 
Σάββατο 06/11/2021 
εξαπάτησε ημεδαπό. 

Συγκεκριμένα, ο 
δράστης με το πρόσχημα 
ενοικίασης ακινήτου 
ιδιοκτησίας του 
παθόντα, επικοινώνησε 
τηλεφωνικά μαζί 
του και κατάφερε με 
διάφορα προσχήματα 
να αποσπάσει τους 
τραπεζικούς του 
κωδικούς και να προβεί 
σε μεταφορές χρημάτων 
από τον τραπεζικό του 
λογαριασμό συνολικού 
ποσού 9.000 ευρώ.
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Επιστροφή στις νίκες για 
την ομάδα βόλλευ του 
Α.Ο Καβάλα, όπου επι-
κράτησε άνετα της Γαί-
ας Δράμας με 3-0 σετ 
στο «Αλεξάνδρα Δήμο-
γλου» στα πλαίσια της 
4ης αγωνιστικής της Α2’ 
Εθνικής Κατηγορίας.

Η ομάδα της Καβάλας 
έφτασε σε μια εύκολη 
επικράτηση καθώς η 
ομάδα της Δράμας πα-
ρουσιάστηκε στο γήπεδο 

μόνο με κορασίδες, κάτι 
που επέτρεψε στον Δη-
μήτρη Μπαλασά να δώ-
σει χρόνο συμμετοχής σε 
όλες τις αθλήτριες.

ΤΑ ΣΕΤ: 25-3 (1-0), 25-
17 (2-0), 25-17 (3-0)

A2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗ-
ΓΟΡΙΑ – Β’ ΖΩΝΗ – Α’ 
ΟΜΙΛΟΣ – 4Η ΑΓΩΝΙ-
ΣΤΙΚΗ

Α.Ο Καβάλα-Γαία Δρά-

μας 3-0

Νίκη Αλεξανδρούπολης-
Νέα Γενεά 3-1

Ίκαρος Έδεσσας-Φοίνι-
κας Αλεξανδρούπολης 
1-3

Ρεπό: Ελπίς Αμπελοκή-
πων

A2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗ-
ΓΟΡΙΑ – Β’ ΖΩΝΗ – Α’ 
ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘΜΟ-

ΛΟΓΙΑ

Ελπίς Αμπελοκήπων* 9 
(9-2)
Νίκη Αλεξανδρούπολης* 
7 (8-4)
Α.Ο Καβάλα 6 (9-8)
Φοίνικας Αλεξανδρού-
πολης 6 (7-7)
Νέα Γενεά* 5 (7-5)
Ίκαρος Έδεσσας* 3 (4-6)
Γαία Δράμας 0 (0-12)

(*) Έχουν κάνει το 
ρεπό τους

Επιστροφή στις νίκες για τον ΑΟΚ – Άνετη επικράτηση επί της 
Γαίας Δράμας

Δευτέρα 15 Νοεμβρίου 2021

Σπουδαία νίκη πέτυχε 
η Καβάλα BC στο Με-
σολόγγι κόντρα στον 
Χαρίλαο Τρικούπη με 
72-67 και παρέμει-
νε στις κορυφαίες θέ-
σεις της βαθμολογίας.
Το παιχνίδι κρίθηκε 

στην επανάληψη, όπου 
η ομάδα του Νίκου Πε-
νταζίδη κατάφερε να 
ανατρέψει το εις βάρος 
της σκορ και έφτασε 
σε μια πολύ σημαντική 
νίκη για την συνέχεια 
του πρωταθλήματος.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 20-
19, 13-6 (33-25), 15-21 
(48-46), 19-26 (67-72)

ΤΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ
Χαρίλαος Τρικούπης 
(Καλαμπάκος): Χεί-
λαρης 7 (1), Βλάσιος, 
Δημητρακόπουλος, Πα-
παδιονυσίου 7 (1), Μα-
ταλιωτάκης 7, Αγγέλου 
11 (1), Στάθης 2, Λιάπης, 
Λεγκίκας, Αλίχοντζιτς 14, 
Βασιλόπουλος 19 (1).

Καβάλα BC (Πεντα-
ζίδης): Άρμστεντ 13 
(3), Αμπατζάς 13 (1), 
Καψαλός 4, Ζαρκαδού-
λας 12 (1), Ράπτης 20 
(1), Δρόσος 5, Αγγε-
λάκος 5, Οκεκουόγεν.

Θυμίζουμε πως ο ΓΣΕ 
είχε προγραμματι-
σμένο το ρεπό του.

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 6Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Χαρίλαος Τρικούπης-
Καβάλα BC 67-72

Δάφνη Δαφνίου-ΑΣ 
Καρδίτσα 66-130

ΓΣ Αμαρουσίου-Κόροι-
βος Αμαλιάδας 72-76

Οίακας Ναυπλί-
ου-Ψυχικό 66-94

Φίλιππος Βέροιας-
Α.O Aγρινίου 72-70

Π α γ κ ρ ά τ ι - Π α ν ε ρ υ -

θραϊκός (24/11)

Τ ρ ί τ ω ν α ς - Α μ ύ -
ντας (01/12)

Ρεπό: ΓΣ Ελευ-
θ ε ρ ο ύ π ο λ η ς

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Ψυχικό (5-1) 11
2. Καβάλα BC (5-1) 11
3. AΣ Καρδίτσα* (5-0) 10
4. Κόροιβος Αμα-

λιάδας (4-2) 10
5. Φίλιππος Βέ-

ροιας (3-3) 9
6. Α.Ο Αμύντας* (3-2) 8
7. Α.Ο Τρίτων* (3-2) 8
8. ΓΣ Ελευθερού-

πολης** (3-1) 7
9. ΓΣ Αμαρου-

σίου* (2-3) 7
10. Π α ν ε ρ υ θ ρ α ϊ -

κός** (2-2) 6
11. Α.Ο Αγρινίου (1-4) 6
12. Α.Ο Παγκράτι* (1-4) 6
13. Δάφνη Δαφ-

νίου (0-6) 6
14. Οίακας Ναύ-

πλιου (0-5) 5
15. Χαρίλαος Τρικού-

πης*** (1-2) 4

(*) Έχουν ένα παι-
χνίδι λιγότερο

(**) Έχουν δυο παι-
χνίδια λιγότερα

(***) Έχει τρια παι-
χνίδια λιγότερα

Σπουδαίο «διπλό» για την Καβάλα BC στο Μεσολόγγι

Πέτυχε τη χρηματοδό-
τηση ποσού 1.858.376 
ευρώ, δηλαδή 
820.000 ευρώ παρα-
πάνω από την αρχι-
κή, από το Υπουργείο 
Ανάπτυξης και Επεν-
δύσεων και το Επιχει-

ρησιακό Πρόγραμμα 
«Υποδομές Μεταφο-
ρών, Περιβάλλον και 
Αειφόρος Ανάπτυξη 
2014-2020»-Ποιες 
παρεμβάσεις θα γί-
νουν

Την επιπλέον χρηματο-
δότηση 820.000 ευρώ 
εξασφάλισε ο Δήμος 
Παγγαίου για την ανα-
βάθμιση του Κλειστού 
Γυμναστηρίου Ελευθε-
ρούπολης, μια αναβάθμι-
ση η οποία περιλαμβάνει 

σειρά παρεμβάσεων που 
όταν ολοκληρωθούν, θα 
βελτιώσουν συνολικά τις 
προδιαγραφές του κλει-
στού γηπέδου το οποίο 
θα πληροί στο έπακρο τις 
προϋποθέσεις που θέτει 
η Ελληνική Ομοσπονδία 
Καλαθοσφαίρισης και η 
Γενική Γραμματεία Αθλη-
τισμού, με ό,τι αυτό συ-
νεπάγεται για το αθλητι-
κό προϊόν της περιοχής.

Η ανακοίνωση του 
Δημάρχου Παγγαίου

Το Κλειστό Γυμναστήριο 
της Ελευθερούπολης 
με την αρχική χρηματο-
δότηση του ποσού των 
1.038.000 ευρώ από την 
ημερομηνία ένταξης του 
έργου θα είχε προφανώς 
μέχρι σήμερα αναβαθμι-
στεί ενεργειακά και θα 
είχε αποδοθεί στον ΓΣΕ 

για χρήση. Έλα όμως 
που αυτή η ομάδα μας 
εκπλήσσει συνεχώς θε-
τικά με την ανοδική της 
πορεία.

Αίτημα της διοίκησης του 
ΓΣΕ και φυσικά της τοπι-
κής αθλητικής κοινωνίας 
ήταν:

η επέκταση του κτηρίου 
κατά 450 τμ επιπλέον 
του αρχικού εμβαδού 
ώστε το συνολικό εμβα-
δόν θα φτάσει στα 1.740 
τμ
η ενεργειακή του ανα-
βάθμιση του κτηρίου για 
μείωση του ενεργειακού 
κόστους
η κατασκευή νέων κερκί-
δων και αποδυτηρίων
Και ΝΑΙ ΤΑ ΚΑΤΑΦΕΡΑ-
ΜΕ.

Πετύχαμε χρηματοδό-

τηση ποσού 1.858.376 
ευρώ, ήτοι 820.000 
ευρώ παραπάνω από την 
αρχική, από το Υπουρ-
γείο Ανάπτυξης και 
Επενδύσεων και το Επι-
χειρησιακό Πρόγραμμα 
«Υποδομές Μεταφορών, 
Περιβάλλον και Αειφό-
ρος Ανάπτυξη 2014-
2020» και έτσι θα απο-
δώσουμε στην τοπική 
κοινωνία ένα αρχιτεκτο-
νικό στολίδι με προδια-
γραφές κλειστού γηπέ-
δου που θα πληρούν στο 
έπακρο τις προϋποθέσεις 
που θέτει η Ελληνική 
Ομοσπονδία Καλαθο-
σφαίρισης και η Γενική 
Γραμματεία Αθλητισμού.

Ευχαριστώ πολύ τις Υπη-
ρεσίες του Δήμου μας 
και ιδιαίτερα την Τεχνι-
κή Υπηρεσία μας για την 
άψογη συνεργασία!!!

Νέο χρηματοδοτικό… τρίποντο του Δήμου Παγγαίου για την 
αναβάθμιση του Κλειστού Γυμναστηρίου Ελευθερούπολης



Η ομάδα δεν παρουσι-
άστηκε και στον αγώ-
να με την Αναγέννηση 
Καρδίτσα και ελπίζει 
πλέον σε δικαστική δι-
ευθέτηση των προβλη-
μάτων που προέκυψαν
Στον αθλητικό δικαστή 
και στην πειθαρχική επι-
τροπή της Super League 
2 εναποθέτουν τις ελ-

πίδες τους στον ΑΟΚ 
σε ότι αφορά τους δύο 
αγώνες που δεν έδω-
σε για το πρωτάθλημα, 
εξ αιτίας του γνωστού 
προβλήματος με τα δελ-
τία των ποδοσφαιριστών 
που δεν εκδόθηκαν από 
την ΕΠΟ. Στο στρατόπε-
δο της Καβάλας κάνουν 
ότι μπορούν προκειμέ-
νου, όχι μόνο να δώσουν 
τους αγώνες στους οποί-
ους δεν «κατέβηκαν» 
στο γήπεδο, αλλά και να 
μπορέσουν να πιέσουν 
την Ομοσπονδία να τους 
εκδώσει τα 13 δελτία 
που βρίσκονται ήδη εκεί, 
για να αγωνιστεί την 3η 
αγωνιστική.

Όπως ήταν αναμενό-
μενο το απόγευμα του 
Σαββάτου στο «Ανθή 
Καραγιάννη» η Καβά-
λα δεν παρουσιάστηκε 
στον αγωνιστικό χώρο, 
σε αντίθεση με τη διαιτη-
τική τριάδα και την Ανα-
γέννηση Καρδίτσας, η 
οποία πήρε στα «χαρτιά» 
τη νίκη με 3-0. Ωστόσο η 
τύχη του εν λόγω αγώνα, 
αλλά και αυτού της πρε-
μιέρας με τον Απόλλωνα 
Πόντου στη Θεσσαλο-
νίκη θα κριθεί από την 
αθλητική δικαιοσύνη.

Σε ότι αφορά το παιχνί-
δι της πρεμιέρας, η υπό-
θεση συζητήθηκε την 
Παρασκευή 12/11 στον 

αθλητικό δικαστή, όπου 
εκεί ο νομικός εκπρόσω-
πος του ΑΟΚ Παναγιώτης 
Μπιλίρης παρουσίασε τις 
αντικειμενικές δυσκολί-
ες που αντιμετωπίζει η 
ομάδα για να συμμετέχει 
στους αγώνες (δελτία), 
αλλά και την αλλοπρό-
σαλλη συμπεριφορά της 
ΕΕΑ που δεν έδωσε 2 
φορές το πιστοποιητικό 
συμμετοχής και την 3η 
φορά το παραχώρησε, 
όπως και της Λίγκας που 
δεν συμπεριέλαβε την 1η 
φορά την ομάδα στην 
κλήρωση, τη 2η όμως 
την συμπεριέλαβε, χωρίς 
όμως να της δώσει το 
περιθώριο του χρόνου 
για να αποκτήσει δελ-

τία. Από τη μεριά του ο 
δικηγόρος του Απόλλω-
να Αργύρης Λίβας, χα-
ρακτήρισε «εγκληματική 
αμέλεια» την συμπεριφο-
ρά της Καβάλας, επανα-
λαμβάνοντας τα γνωστά 
επιχειρήματα της ΕΕΑ, 
που η ίδια εν τέλει αντι-
λήφθηκε ότι ήταν λάθος, 
ενώ έθεσε και οικονο-
μικό θέμα για την πιθα-
νότητα εκ νέου ορισμού 
του αγώνα, αφού η ομά-
δα του θα κληθεί εκ νέου 
να πληρώσει τα έξοδα.

Φοβούνται τα 15χρονα;
Η απάντηση που πήρε 
πάντως από την κ. Μπι-
λίρη ήταν ότι ο ΑΟΚ θα 
αναλάβει εξ ολοκλήρου 

τα έξοδα, στην περίπτω-
ση που ο αθλ. δικαστής 
αποφασίσει να διεξαχθεί 
η αναμέτρηση, ενώ κατέ-
ληξε λέγοντας με νόημα 
ότι «τα παιχνίδια πρέπει 
να παίζονται στο γήπεδο. 
Η Καβάλα στον πρώτο 
γύρο θα παίξει με 15χρο-
να. Δεν θα είναι δύσκο-
λος αντίπαλος. Φοβού-
νται τα 15χρονα;».

Οι δύο ομάδες θα κα-
ταθέσουν τη Δευτέρα 
15/11 τα υπομνήματα 
τους στον αθλητικό δι-
καστή.
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ΠΑΕ ΑΟ Καβάλα 1965 
Όλα τα φώτα σε αθλητικό δικαστή και πειθαρχική επιτροπή

Ντέρμπι κορυφής στο Βερούλειο – Το πρόγραμμα της 7ης 
αγωνιστικής της Α’ Κατηγορίας της ΕΠΣ Καβάλας

Η7η αγωνιστική εί-
ναι προγραμματισμέ-
νη στην Α’ Κατηγορία 
της ΕΠΣ Καβάλας αυτό 
το Σαββατοκύριακο.
Ντέρμπι κορυφής έχου-
με στο Βερούλειο στά-
διο, όπου ο Βύρωνας 
Καβάλας θα υποδεχθεί 
τον πρωτοπόρο Ορφέα 
Ελευθερούπολης ενώ το-
πικό ντέρμπι έχουμε στην 
Νότια Θάσο ανάμεσα σε 
Αναγέννηση Λιμεναρί-
ων και Δόξα Θεολόγου.

Σπουδαία παιχνίδια σε 
Ελευθεραί, Κοκκινόχωμα, 
Παλαιοχώρι και Οφρύνιο.

Ρεπό έχει ο Άρης Ζυγού.

Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – 
7Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

ΣΑΒΒΑΤΟ – 
13/11/2021 (15:00)

Βύρωνας Καβάλας-Ορ-
φέας Ελευθερούπολης

Κεραυνός Ελευθε-
ρών-Άρης Πηγών

Ένωση Παγγαιϊ-
κού Δρυάδας-Βρα-

σίδας Ν. Περάμου

Βυζάντιο Κοκκινοχώμα-
τος-Δόξα Αμυγδαλεώνα

ΚΥΡΙΑΚΗ – 
14/11/2021 (15:00)

Αναγέννηση Λιμενα-
ρίων-Δόξα Θεολόγου

Αετός Οφρυνί-
ου-Άρης Πρίνου

Ρεπό: Άρης Ζυγού

Ποινές αξίας… 4.400 ευρώ σε σωματεία, παράγοντες και 
ποδοσφαιριστές από την ΕΠΣ Καβάλας
HΠειθαρχική Επιτροπή της 
Ένωσης Ποδοσφαιρικών 
Σωματείων Καβάλας, αφού 
εξέτασε τις υποθέσεις που 
αφορούν τις πειθαρχικές 
παραβάσεις των κάτωθι, 
αποφάσισε ομόφωνα να 
επιβάλλει τις παρακάτω 
ποινές:

1. Στο σωματείο Α.Π.Σ. 

ΒΥΡΩΝΑΣ ΚΑΒΑΛΑΣ 
χρηματική ποινή ΧΙ-
ΛΙΩΝ ΤΡΙΑΚΟΣΙΩΝ 
(1.300,00) ΕΥΡΩ για 
δυσφήμιση της Ένω-
σης Ποδοσφαιρικών 
Σωματείων Καβάλας.

2. Στο σωματείο Γ.Σ ΒΥ-
ΖΑΝΤΙΟ ΚΟΚΚΙΝΟ-
ΧΩΜΑΤΟΣ χρηματική 
ποινή ΟΚΤΑΚΟΣΙΩΝ 

(800,00) ΕΥΡΩ για δυ-
σφήμιση της Ένωσης 
Ποδοσφαιρικών Σωμα-
τείων Καβάλας.

3. Στον Κο Αναστάσιο 
Μήτρου, Πρόεδρο του 
σωματείου Α.Π.Σ ΒΡΑ-
ΣΙΔΑΣ Ν. ΠΕΡΑΜΟΥ 
χρηματική ποινή ΠΕ-
ΝΤΑΚΟΣΙΩΝ (500,00) 
ΕΥΡΩ για δυσφήμιση 

της Ένωσης Ποδο-
σφαιρικών Σωματείων 
Καβάλας.

4. Στον Κο Διονύσιο Ευ-
στρατίου, Ποδοσφαι-
ριστή του σωματεί-
ου Α.Π.Σ ΒΥΡΩΝΑΣ 
ΚΑΒΑΛΑΣ χρηματική 
ποινή ΠΕΝΤΑΚΟΣΙΩΝ 
(500,00) ΕΥΡΩ για δυ-
σφήμιση της Ένωσης 

Ποδοσφαιρικών Σωμα-
τείων Καβάλας.

5. Στο σωματείο Α.Σ 
ΠΑΓΓΑΙΟ χρηματική 
ποινή ΟΚΤΑΚΟΣΙΩΝ 
(800,00) ΕΥΡΩ για δυ-
σφήμιση της Ένωσης 
Ποδοσφαιρικών Σωμα-
τείων Καβάλας.

6. Στον Κο Αθανάσιο Πε-
τρόπουλο, Ποδοσφαι-

ριστή του σωματείου 
Α.Σ ΠΑΓΓΑΙΟ χρηματι-
κή ποινή ΠΕΝΤΑΚΟΣΙ-
ΩΝ (500,00) ΕΥΡΩ για 
δυσφήμιση της Ένω-
σης Ποδοσφαιρικών 
Σωματείων Καβάλας.


